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ÇATISI AKAN HASTANEDE 

KOVALI 
Çatısı akan Diş Polikliniği 
üzerinden iktidarı eleştiren CHP 
m e c l i s  Ü y e s i  K o r a y  E r e n 
“AKP'nin Çivril'e reva gördüğü 
hizmet  bu” dedi

MÜDAHALE

Nilgün Ök Çivril'e geldi
Adalet ve Kalkınma Partisi (Ak Parti) Denizli 
Milletvekili Nilgün Ök Çivril'e geldi S:5

İŞÇİNİN UMUDU

 ÇAVUŞOĞLU
1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü'nü 

belediye çalışanlarıyla birlikte kutlayan 

Başkan Çavuşoğlu, BELTAŞ işçilerinin 

sendikal haklarını kapsayan toplu iş 

sözleşmesini imzaladı.  Yapılan toplu 

sözleşme ile BELTAŞ'ta çalışan en düşük 

çalışan maaşı 30 bin 500 TL'ye yükseltildi.

IŞIKLI MAHALLESİNDE 
YAĞMUR DUASI YAPILDI 
Çivril'de 

geleneksel 

olarak 

düzenlenen 

yağmur duası 

ve Şükür 

yemeğinin 

sonuncusu 

Işıklı 

Mahallesinde 

düzenlendi

S:2

S:3

S:6
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Çivril Kültür ve İnovasyon Derneği 

(ÇİVDER), Denizli'de düzenlenen tanışma 

toplantısında üyeleriyle bir araya geldi. 

Etkinliğe derneğin kurucu başkanı 

Ramazan Aydoğmuş başta olmak üzere 

dernek üyeleri ile Çivrilli sanatçı Efe 

Güngör ve davetliler katıldı.

Açılış konuşması ve plaket takdimiyle 

başlayan programda, ÇİVDER Başkanı 

Ramazan Aydoğmuş katılımcılara hitap 

etti. Aslen Çivril'in Çakallar Mahallesi'nden 

olduğunu ve 2014 yılından bu yana Denizli 

Valiliği'nde görev yaptığını belirten 

Aydoğmuş, derneğin kuruluş amacının 

Çivril'in kültürel, sanatsal, tarımsal, tarihi ve 

sosyoekonomik değerlerini hem ulusal hem 

de uluslararası düzeyde tanıtmak olduğunu 

vurguladı.

Kurucu Başkan Ramazan Aydoğmuş 

konuşmasında “Çivril sadece bir 

coğrafya değil, bir gönül bağıdır. 

Bu dernek de işte bu bağı 

güçlendirmek için kuruldu. 

Amacımız, ortak bir bilinç 

oluşturarak hem değerlerimizi 

yaşatmak hem de gençlerimize 

destek olmaktır,” diyen Başkan 

Aydoğmuş, gençlere burs 

sağlamak, kültürel ve sosyal 

etkinliklerle ilçenin tanıtımını 

yapmak istediklerini, kamu ve özel sektörle 

iş birlikleri kurarak daha geniş kitlelere 

ulaşmayı hedeflediklerini ifade etti. Başkan 

Aydoğmuş, “Bu dernek hepimizin. Güzel 

işlere imza atmak için bir araya gelmeliyiz. 

Hep birlikte daha güçlü olacağız” sözleriyle 

konuşmasını tamamladı.

Etkinlikte konuşan Çivrilli sanatçı Efe 

Güngör ise, “Sadece Türkiye'de değil, 

Avrupa'da da Denizlili ve Çivrillililer var. 

Dolayısıyla biz tüm dünyadaki Çivrillileri bir 

araya toplamak için bu oluşumu kurduk. 

Avrupa ayağımızı oluşturacağız ve oradaki 

etkinliklerimizi de faaliyete geçireceğiz. 

Güçlü bir ÇİVDER olarak yol alacağımıza 

yürekten inanıyorum” dedi.

Dernek üyelerinin kısa konuşmalar 

yaptığı toplantıda derneğin etkili olması ve 

faaliyetlerini daha geniş kitlelere 

duyurabilmesi için düzenli aralıklara bir 

araya gelinmesi kararı alındı. Toplantı 

üyelerin temenni ve düşüncelerini ifade 

etmelerinin ardından sona erdi. // 

Muhammet Karaçay

ÇİVRİL SEVDALILARI TANIŞMA TOPLANTISINDA BİR ARAYA GELDİ
Çivril Kültür ve İnovasyon Derneği (ÇİVDER), tanışma toplantısı 
gerçekleştirdi. Toplantıda, derneğin vizyonu ve gelecek hedefleri paylaşıldı

Mahalle muhtarı Serkan 

Aymaz öncülüğünde mahalle 

sakinlerinin destek ve katkıları 

ile düzenlenen dua ve şükür 

yemeği pazaryerinde yapıldı. 

Mahalle sakinlerinin yanı sıra 

komşu mahalle ve ilçe 

merkezinden de çok sayıda 

misafirin katıldığı yemeğe 

Siyasi Partilerin ilçe 

yöneticileri, STK temsilcileri 

ve muhtarlar da iştirak etti. 

İlçe müftüsü Muhammed Çörekçinin 

yaptığı dua ile başlayan program yemek 

ikramı ile devam etti. Dua öncesi kısa bir 

konuşma yapan müftü Muhammed Çörekçi 

dualarda çocukların ön planda olmasına 

dikkat çekerek “toplumda en günahsız 

olanlar sabilerdir. Onlar henüz hayatın 

telaşına kavgasına bulaşmadığı için 

kalpleri temiz. Bugün dua için el açan tüm 

kardeşlerimiz tek bir amaç için el açıp dua 

ediyor. Bu duaların yemeklerin amacı 

rahmet ve bereket. Allah inşallah ülkemize 

rahmetiyle bereketli yağmurlar verir. her 

zaman dediğimiz gibi yağmur yağmasının 

ve yağan yağmurların sel su baskını gibi 

felaketlere dönüşmemesinin en temel 

unsuru ağaçtır. Bol bol ağaç dikelim, dikili 

ağaçları koruyalım” dedi.

Duanın ardından davetlilere yemek 

ikramı yapılırken yemeğin ardından din 

görevlilerinin öncülüğünde mahalle 

sakinleri ve davetliler şükür namazı kıldı.    

// Bülent Çakır

IŞIKLI MAHALLESİNDE YAĞMUR DUASI YAPILDI 
Çivril'de geleneksel olarak düzenlenen yağmur duası ve Şükür yemeğinin sonuncusu Işıklı Mahallesinde düzenlendi

Çivril Devlet Hastanesinin yeni 

yapılmasına rağmen çatısının 

akmasını eleştiren CHP Denizli 

Büyükşehir ve Çivril Belediye meclis üyesi 

Koray Eren “dört yıl önce yapılan diş 

polikliniğinin iki yıldır çatısı akıyor. Her 

yağmurda kovalarla baskın önlemi alınıyor” 

dedi.  2017 yılında hizmete açılan Devlet 

hastanesinin de bir çok yerinde aynı sorun 

ve sıkıntıların olduğuna dair şikayetler 

aldıklarını belirten Eren “hizmet etmek 

isteyenler hastane personeline mobing 

yapacağına damı akan ameliyathane ve 

diş polikliniğine baksın” dedi. 

Çivril Şehit Hilmi Öz Devlet hastanesi ve 

Diş Polikliniğinin çatılarının aktığını ve 

tedavi için polikliniğe gelen hastalar ile 

görevli personelin durumdan şikayetçi 

olduğunu belirten CHP Denizli Büyükşehir 

belediyesi ve Çivril Belediye meclis üyesi 

Koray Eren “bu görüntüler Çivril'e 

yakışmıyor. Yağmurun yağdığı gün 

hastaneyi ziyaret eden ve hastane 

yöneticileri ile personele gözdağı veren 

AKP ilçe başkanı akan çatı ile ilgili girişim 

ve çalışma başlattı mı merak ediyorum. 

Dört yıl önce yapılan polikliniğin çatısının 

iki yıldır aktığı ve hiçbir çalışma 

yapılmadığı iddia ediliyor. Eğer bu iddialar 

doğruysa Çivril adına çok acı ve üzücü. 

Merkezi Hükümetin temsilcilerinin Çivril 

Devlet Hastanesi ve Diş Polikliniğini bu 

halde bırakmaları Çivril'e ve Çivrilliye 

verdikleri değeri gözler önüne seriyor” dedi. 

Hastane ile ilgili artan şikayetlerin 

ardından Diş Polikliniği ve Çivril Devlet 

hastanesine gittiğini belirten Koray Eren 

“şikayetler çok vahimdi. Daha dört yıl önce 

hizmete açılan diş polikliniği ile 2017 

yılında Nihat Zeybekçi tarafından açılan 

Devlet hastanesinin çatısının akması 2025 

yılına ve Çivril'e yakışmıyor. Hizmete gireli 

daha 4 yıl olan Çivril Diş Polikliniğinin çatısı 

su akıtıyor ve hastane yetkilileri de çare 

olarak akan yerlere kova koymakla çare 

buluyor. Bu durumu gören hasta ve hasta 

yakınları hem şaşkınlıklarını hem de 

üzüntülerini bize iletti. Hastane ve diş 

polikliniğinde yaptığımız inceleme ve 

kontrollerde diş polikliniğinin çatısının 

neredeyse açıldığı günden itibaren bu 

durumda olduğunu öğrendik. Şimdi 

herkesin aklını kurcalayan şu sorular 

gündeme geliyor;daha 3 yıl bile olmadan 

yeni hastane bu duruma nasıl geldi veya 

kimler gerekli kontrolleri yapmadı? 

Yapıldığı günden beri çatısı akan hastane 

ve poliklinikle ilgili olarak AKP ilçe yönetimi 

nasıl bir çalışma başlattı, konuyu Çivril'e 

gelen milletvekillerine ve Sağlık müdürüne 

iletti mi? 2025'nin Türkiye'sindeki bu 

görüntüler hiç hoş değil. Daha önce durum 

Sağlık Müdürlüğü ve ilgili kurumalara 

bildirilmesine rağmen halen çatılar akıyor. 

Diş Polikliniğinde bir oda çatısının aşırı 

yağıştan dolayı çürümesinden dolayı 

kullanılamıyor. Bazı odalara sonradan su 

gideri açılmış. Koridorlar kovalarla dolu. 

Hasta ve yakınlarının bekleme alanlarının 

çatısı sürekli su akıtıyor” dedi.

Yaşanan sıkıntının hastanenin bazı 

birimlerinde de olduğunu belirten CHP 

Belediye meclis üyesi Koray Eren “acı olan 

bir diğer konu aynı sorun ve sıkıntının 

hastanenin ameliyathane gibi birimlerinde 

de yaşandığı bilgisi. Eğer bu iddialar 

doğruysa bu hastane sadece göz boyamak 

ve oy almak için yapılmış. Polikliniği su 

altında ameliyathanesinin çatısı akan, 

doktor odalarına su gideri açılmış bir 

hastane ancak Afrika ülkelerinde olur” dedi. 

Konuyla ilgili olarak Çivril devlet 

Hastanesi yönetiminden ve 

Başhekimliğinden bir açıklama yapılmazken 

Diş Polikliniğinin çatısı ile ilgili olarak ilgili 

kurum ve birimlere daha önce bilgilendirme 

yapıldığı bildirildi. // Serap Sofulu 

ÇATISI AKAN HASTANEDE 

KOVALI MÜDAHALE
Çatısı akan Diş Polikliniği üzerinden iktidarı 
eleştiren CHP meclis Üyesi Koray Eren 
“AKP'nin Çivril'e reva gördüğü hizmet  bu” dedi

ÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTE

EN UYGUN
FİYATLARLA

HİZMETİNİZDEYİZ
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Çivril Kültür ve İnovasyon Derneği 

(ÇİVDER), Denizli'de düzenlenen tanışma 

toplantısında üyeleriyle bir araya geldi. 

Etkinliğe derneğin kurucu başkanı 

Ramazan Aydoğmuş başta olmak üzere 

dernek üyeleri ile Çivrilli sanatçı Efe 

Güngör ve davetliler katıldı.

Açılış konuşması ve plaket takdimiyle 

başlayan programda, ÇİVDER Başkanı 

Ramazan Aydoğmuş katılımcılara hitap 

etti. Aslen Çivril'in Çakallar Mahallesi'nden 

olduğunu ve 2014 yılından bu yana Denizli 

Valiliği'nde görev yaptığını belirten 

Aydoğmuş, derneğin kuruluş amacının 

Çivril'in kültürel, sanatsal, tarımsal, tarihi ve 

sosyoekonomik değerlerini hem ulusal hem 

de uluslararası düzeyde tanıtmak olduğunu 

vurguladı.

Kurucu Başkan Ramazan Aydoğmuş 

konuşmasında “Çivril sadece bir 

coğrafya değil, bir gönül bağıdır. 

Bu dernek de işte bu bağı 

güçlendirmek için kuruldu. 

Amacımız, ortak bir bilinç 

oluşturarak hem değerlerimizi 

yaşatmak hem de gençlerimize 

destek olmaktır,” diyen Başkan 

Aydoğmuş, gençlere burs 

sağlamak, kültürel ve sosyal 

etkinliklerle ilçenin tanıtımını 

yapmak istediklerini, kamu ve özel sektörle 

iş birlikleri kurarak daha geniş kitlelere 

ulaşmayı hedeflediklerini ifade etti. Başkan 

Aydoğmuş, “Bu dernek hepimizin. Güzel 

işlere imza atmak için bir araya gelmeliyiz. 

Hep birlikte daha güçlü olacağız” sözleriyle 

konuşmasını tamamladı.

Etkinlikte konuşan Çivrilli sanatçı Efe 

Güngör ise, “Sadece Türkiye'de değil, 

Avrupa'da da Denizlili ve Çivrillililer var. 

Dolayısıyla biz tüm dünyadaki Çivrillileri bir 

araya toplamak için bu oluşumu kurduk. 

Avrupa ayağımızı oluşturacağız ve oradaki 

etkinliklerimizi de faaliyete geçireceğiz. 

Güçlü bir ÇİVDER olarak yol alacağımıza 

yürekten inanıyorum” dedi.

Dernek üyelerinin kısa konuşmalar 

yaptığı toplantıda derneğin etkili olması ve 

faaliyetlerini daha geniş kitlelere 

duyurabilmesi için düzenli aralıklara bir 

araya gelinmesi kararı alındı. Toplantı 

üyelerin temenni ve düşüncelerini ifade 

etmelerinin ardından sona erdi. // 

Muhammet Karaçay

ÇİVRİL SEVDALILARI TANIŞMA TOPLANTISINDA BİR ARAYA GELDİ
Çivril Kültür ve İnovasyon Derneği (ÇİVDER), tanışma toplantısı 
gerçekleştirdi. Toplantıda, derneğin vizyonu ve gelecek hedefleri paylaşıldı

Mahalle muhtarı Serkan 

Aymaz öncülüğünde mahalle 

sakinlerinin destek ve katkıları 

ile düzenlenen dua ve şükür 

yemeği pazaryerinde yapıldı. 

Mahalle sakinlerinin yanı sıra 

komşu mahalle ve ilçe 

merkezinden de çok sayıda 

misafirin katıldığı yemeğe 

Siyasi Partilerin ilçe 

yöneticileri, STK temsilcileri 

ve muhtarlar da iştirak etti. 

İlçe müftüsü Muhammed Çörekçinin 

yaptığı dua ile başlayan program yemek 

ikramı ile devam etti. Dua öncesi kısa bir 

konuşma yapan müftü Muhammed Çörekçi 

dualarda çocukların ön planda olmasına 

dikkat çekerek “toplumda en günahsız 

olanlar sabilerdir. Onlar henüz hayatın 

telaşına kavgasına bulaşmadığı için 

kalpleri temiz. Bugün dua için el açan tüm 

kardeşlerimiz tek bir amaç için el açıp dua 

ediyor. Bu duaların yemeklerin amacı 

rahmet ve bereket. Allah inşallah ülkemize 

rahmetiyle bereketli yağmurlar verir. her 

zaman dediğimiz gibi yağmur yağmasının 

ve yağan yağmurların sel su baskını gibi 

felaketlere dönüşmemesinin en temel 

unsuru ağaçtır. Bol bol ağaç dikelim, dikili 

ağaçları koruyalım” dedi.

Duanın ardından davetlilere yemek 

ikramı yapılırken yemeğin ardından din 

görevlilerinin öncülüğünde mahalle 

sakinleri ve davetliler şükür namazı kıldı.    

// Bülent Çakır

IŞIKLI MAHALLESİNDE YAĞMUR DUASI YAPILDI 
Çivril'de geleneksel olarak düzenlenen yağmur duası ve Şükür yemeğinin sonuncusu Işıklı Mahallesinde düzenlendi

Çivril Devlet Hastanesinin yeni 

yapılmasına rağmen çatısının 

akmasını eleştiren CHP Denizli 

Büyükşehir ve Çivril Belediye meclis üyesi 

Koray Eren “dört yıl önce yapılan diş 

polikliniğinin iki yıldır çatısı akıyor. Her 

yağmurda kovalarla baskın önlemi alınıyor” 

dedi.  2017 yılında hizmete açılan Devlet 

hastanesinin de bir çok yerinde aynı sorun 

ve sıkıntıların olduğuna dair şikayetler 

aldıklarını belirten Eren “hizmet etmek 

isteyenler hastane personeline mobing 

yapacağına damı akan ameliyathane ve 

diş polikliniğine baksın” dedi. 

Çivril Şehit Hilmi Öz Devlet hastanesi ve 

Diş Polikliniğinin çatılarının aktığını ve 

tedavi için polikliniğe gelen hastalar ile 

görevli personelin durumdan şikayetçi 

olduğunu belirten CHP Denizli Büyükşehir 

belediyesi ve Çivril Belediye meclis üyesi 

Koray Eren “bu görüntüler Çivril'e 

yakışmıyor. Yağmurun yağdığı gün 

hastaneyi ziyaret eden ve hastane 

yöneticileri ile personele gözdağı veren 

AKP ilçe başkanı akan çatı ile ilgili girişim 

ve çalışma başlattı mı merak ediyorum. 

Dört yıl önce yapılan polikliniğin çatısının 

iki yıldır aktığı ve hiçbir çalışma 

yapılmadığı iddia ediliyor. Eğer bu iddialar 

doğruysa Çivril adına çok acı ve üzücü. 

Merkezi Hükümetin temsilcilerinin Çivril 

Devlet Hastanesi ve Diş Polikliniğini bu 

halde bırakmaları Çivril'e ve Çivrilliye 

verdikleri değeri gözler önüne seriyor” dedi. 

Hastane ile ilgili artan şikayetlerin 

ardından Diş Polikliniği ve Çivril Devlet 

hastanesine gittiğini belirten Koray Eren 

“şikayetler çok vahimdi. Daha dört yıl önce 

hizmete açılan diş polikliniği ile 2017 

yılında Nihat Zeybekçi tarafından açılan 

Devlet hastanesinin çatısının akması 2025 

yılına ve Çivril'e yakışmıyor. Hizmete gireli 

daha 4 yıl olan Çivril Diş Polikliniğinin çatısı 

su akıtıyor ve hastane yetkilileri de çare 

olarak akan yerlere kova koymakla çare 

buluyor. Bu durumu gören hasta ve hasta 

yakınları hem şaşkınlıklarını hem de 

üzüntülerini bize iletti. Hastane ve diş 

polikliniğinde yaptığımız inceleme ve 

kontrollerde diş polikliniğinin çatısının 

neredeyse açıldığı günden itibaren bu 

durumda olduğunu öğrendik. Şimdi 

herkesin aklını kurcalayan şu sorular 

gündeme geliyor;daha 3 yıl bile olmadan 

yeni hastane bu duruma nasıl geldi veya 

kimler gerekli kontrolleri yapmadı? 

Yapıldığı günden beri çatısı akan hastane 

ve poliklinikle ilgili olarak AKP ilçe yönetimi 

nasıl bir çalışma başlattı, konuyu Çivril'e 

gelen milletvekillerine ve Sağlık müdürüne 

iletti mi? 2025'nin Türkiye'sindeki bu 

görüntüler hiç hoş değil. Daha önce durum 

Sağlık Müdürlüğü ve ilgili kurumalara 

bildirilmesine rağmen halen çatılar akıyor. 

Diş Polikliniğinde bir oda çatısının aşırı 

yağıştan dolayı çürümesinden dolayı 

kullanılamıyor. Bazı odalara sonradan su 

gideri açılmış. Koridorlar kovalarla dolu. 

Hasta ve yakınlarının bekleme alanlarının 

çatısı sürekli su akıtıyor” dedi.

Yaşanan sıkıntının hastanenin bazı 

birimlerinde de olduğunu belirten CHP 

Belediye meclis üyesi Koray Eren “acı olan 

bir diğer konu aynı sorun ve sıkıntının 

hastanenin ameliyathane gibi birimlerinde 

de yaşandığı bilgisi. Eğer bu iddialar 

doğruysa bu hastane sadece göz boyamak 

ve oy almak için yapılmış. Polikliniği su 

altında ameliyathanesinin çatısı akan, 

doktor odalarına su gideri açılmış bir 

hastane ancak Afrika ülkelerinde olur” dedi. 

Konuyla ilgili olarak Çivril devlet 

Hastanesi yönetiminden ve 

Başhekimliğinden bir açıklama yapılmazken 

Diş Polikliniğinin çatısı ile ilgili olarak ilgili 

kurum ve birimlere daha önce bilgilendirme 

yapıldığı bildirildi. // Serap Sofulu 

ÇATISI AKAN HASTANEDE 

KOVALI MÜDAHALE
Çatısı akan Diş Polikliniği üzerinden iktidarı 
eleştiren CHP meclis Üyesi Koray Eren 
“AKP'nin Çivril'e reva gördüğü hizmet  bu” dedi

ÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTE

EN UYGUN
FİYATLARLA

HİZMETİNİZDEYİZ
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Türk Hukuk Tarihine Kısa 
Bir Bakış: Kadimden 
Cumhuriyete

Hukuk, bir milletin kimliğini, kültürünü ve 

yönetim anlayışını şekillendiren temel 

kurumlardan biridir. Türk hukuk tarihi de bu 

anlamda yalnızca bir yasal düzenleme 

süreci değil, aynı zamanda toplumsal 

dönüşümün ve devlet felsefesinin bir 

aynasıdır. Orta Asya bozkırlarında töreyle 

başlayan Türk hukuku, günümüz modern 

hukuk sistemine uzanan derin bir evrim 

geçirmiştir.

Töre, Türklerin en eski hukuk düzenidir. 

Yazısız kurallar bütünü olan töre, toplumun 

huzurunu sağlamaya yönelik ahlaki ve 

sosyal normları barındırır. Kağanların 

iradesinden bağımsız, halkın ortak 

değerlerinden doğan bu sistemde “adalet” 

kavramı her daim merkezdedir. Bilge 

Kağan'ın “Ey Türk titre ve kendine dön” 

nasihati, yalnızca bir kültürel çağrı değil; 

aynı zamanda köklerdeki adaletin, düzenin 

ve birlik hukukunun hatırlatılmasıdır.

İslamiyet'in kabulüyle birlikte Türk hukuk 

sistemi büyük ölçüde şer'i esaslara 

dayanmaya başlamış, kadı mahkemeleri bu 

dönemde ön plana çıkmıştır. Ancak Türkler,

bu kuralları kendi örfi hukuku ile 

sentezleyerek uygulamıştır. Selçuklu ve 

Osmanlı dönemlerinde şer'i hukukun 

yanında örfi hukuk da varlığını sürdürmüş; 

padişah fermanları, örfi kanunnameler ve 

devletin ihtiyaçlarına göre şekillenen 

uygulamalarla birlikte çift başlı bir hukuk 

sistemi gelişmiştir. Özellikle Osmanlı'da 

Kanuni Sultan Süleyman'ın “Kanunî” 

unvanını alması, örfi hukukun ne denli 

güçlü olduğunu göstermektedir.

Cumhuriyet'in ilanı ile birlikte Türk hukuk 

sistemi, radikal bir dönüşüme girmiştir. 

1926 yılında İsviçre Medeni Kanunu'nun 

kabulü, yalnızca teknik bir değişiklik değil; 

aynı zamanda toplumsal modernleşmenin 

de simgesi olmuştur. Kadın-erkek eşitliği, 

laik hukuk anlayışı, birey hak ve 

özgürlükleri bu yeni sistemin temel taşları 

arasında yer almıştır. Atatürk'ün “Hayatta 

en hakiki mürşit ilimdir” sözü, hukukta da 

aklın, bilimin ve çağdaşlaşmanın 

öncelendiği bir dönemin başlangıcı 

olmuştur.

Bugün Türk hukuku, köklü geçmişiyle 

çağdaş normlar arasında bir denge kurma 

çabası içindedir. Kadim törelerden modern 

anayasal düzene uzanan bu serüven, 

yalnızca hukukun değil; millet olma 

bilincinin de temel taşlarını oluşturur. Türk 

hukuk tarihine bakmak, aynı zamanda bu 

milletin adalet arayışına, yönetime dair 

anlayışına ve geleceğe dair umuduna 

bakmaktır.

Adaletin sadece mahkeme salonlarında 

değil, toplumsal vicdanda da yer bulması 

dileğiyle...

Cumhuriyet meydanına yürüyen sendika 

üyeleri meydanda basın açıklaması yaptı. 

Basın bildirisinde sömürü ve adaletsizliğe 

karşı gelmenin insani bir davranış 

olduğunu vurgulayan sendikacılar adına 

bildiriyi Eğitim İŞ Çivril Şube Başkanı 

Abdullah Aydeşkin okudu.

Çivril'de Cumhuriyet Meydanında 

düzenlenen 1 Mayıs kutlamalarında Eğitim 

Sen Çivril Şubesi ve Atatürkçü Düşünce 

Derneği Çivril Şubesi üyeleri de katıldı. 

Eğitim İş Çivril şubesinin basın 

açıklamasının ardından meydana gelen 

Eğitim Sen ve ADD Çivril şubesi üyeleri 

emekçi ve işçilerin bayramını kutladı.  

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının 

okunmasıyla başlayan basın 

açıklamasında Eğitim İş çivril Şube 

Başkanı Abdullah Aydeşkin “Dostlar 

Merhaba! Sömürenlerin saldırılarına 

boyun eğmeyen ve işçi sınıfının 

uluslararası mücadele günü olan 1 

Mayıs'ta vatan, cumhuriyet ve emek 

diyerek alanlara çıkan tüm işçi-emekçi 

kardeşlerimize selam olsun! 

-Selam olsun birlik içinde bu 

mücadeleye omuz verenlere!Selam olsun 

eğitim, sağlık ve hizmet üreten kamu 

emekçilerine!Yunus Emre'den Can 

Yücel'e, yazan kaleme selam olsun!Pir 

Sultan'dan Mahsuni'ye, çalan saza selam 

olsun!Mustafa Kemal'den Uğur Mumcu'ya, 

yolumuzu aydınlatanlara selam olsun!

Bugün emeğin en yüce değer olması, 

emekçilerin yaşam koşullarının en temel 

insani seviyeye çıkartılması için Birleşik 

Kamu İş olarak alanlardayız.

Günümüz de örgütsüz, güvencesiz, 

korumasız ve güvenliksiz bırakılan 

işyerlerinde yaşanan iş cinayetlerinde 

büyük artış yaşanmakta, milyonlarca işçi 

ölümün kucağında çalışma koşullarına 

terk edilmektedir.

Taşeronluğun, güvencesiz, kuralsız ve 

esnek çalışmanın yaygınlaştırılması, 

grevlerin yasaklanması, ekonomik 

koşulların yaşanılamayacak noktaya 

getirilmesi, ucuz iş gücü , emekçilerin 

bugün en can yakıcı sorunları olarak 

görünüyor. 

Her türlü hak alma çabasının ve 

mücadelesinin baskı ile durdurulmak 

istendiği, işsizlik ve yoksulluğun 

kalıcılaştığı, sağlık ve eğitim alanının 

ticarileştiği bir dönemden geçmekteyiz.

Tüm emekçilerle birlikte, yurdun her 

yerinden sesleniyoruz!

 *Eğitim sisteminde yapılacak olan 

müfredat değişikliği ile laik bilimsel 

eğitimin içinin boşaltılmasını istemiyoruz

* Ayrıca okullarımızda zaman zaman 

yaşanan öğretmene şiddet olaylarına karşı 

ise boş sözler değil yaptırım istiyoruz. 

* İnsan onuruna yaraşır bir hayat 

sürebilmemiz için, içinden çıkılmaz hale 

gelen hayat pahalılığına karşı enflasyon 

farklarının aylık olarak maaşlara 

yansıtılmasını istiyoruz

*Toplu sözleşme aldatmacasına karşı 

grevli toplu sözleşme hakkımızı istiyoruz

* Atama bekleyen öğretmen adaylarının 

ücretli olarak çalışmasını değil kadrolu 

olarak atanmasını istiyoruz

* Öğretmenlerin; ücretli öğretmen, 

sözleşmeli öğretmen, öğretmen, uzman 

öğretmen ve başöğretmen olarak 

ayrıştırılmasını istemiyoruz.  Birleşik Kamu 

İş, sadece devlet memurlarının iş 

güvencesini değil, ülkedeki bütün 

çalışanların güvenceli, kadrolu ve insanca 

yaşayabilecekleri bir gelir seviyesinde 

çalışmalarını savunmaktadır.Bütün 

emekçiler temel hakları ve ekonomik 

talepleri için birleştiğinde, daha adil ve 

özgür bir dünyanın kurulacağını 

biliyoruz.Eğitim İş bugün Milli Eğitimin tüm 

paydaşlarının güvencesidir. Eğitim İş 

eğitim çalışanlarının sorunlarının çözüm 

yeridir. Konfederasyonumuz Birleşik Kamu 

İş adına; başta Eğitim olmak üzere, 

Sağlık, Emniyet, Basın, diğer kamu ve 

özel sektör çalışanlarının 1 Mayıs İşçi ve 

Emekçi bayramını kutluyorum. Yaşasın 

Eğitim iş, yaşasın Birleşik Kamu İş, 

Yaşasın 1 Mayıs işçi ve emekçi bayramı” 

ifadelerine yer verdi. // Mehtap Kayaoğlu

1 MAYIS Çivril'de kutlandı
Kamu Emekçileri Sendikasına Bağlı sendikaların Çivril temsilcikleri ve üyeleri düzenledikleri 
yürüyüş ve basın açıklaması ile 1 Mayıs İşçi Bayramı Emek ve Dayanışma Gününü kutladı

İÇ VE DIŞ CEPHE

CAM TEMİZLİĞİ

İNŞAAT VE 

DOKORASYON 

SONRASI TEMİZLİĞİ

HALI VE KOLTUK YIKAMA

PERİYODİK GENEL 

TEMİZLİK HİZMETLERİ

EV, İŞYERİ

OFİS TEMİZLİĞİ

MERDİVEN TEMİZLİĞİ

Çalışma ziyareti kapsamında 

Çivril'e gelen AK Parti Denizli 

Milletvekili Nilgün Ök esnaf ve 

mahalle ziyareti yaptı. Çivril ziyaretinde 

önceki dönem ilçe yöneticilerinden 

Celal Bayar ve İlçe yönetim kurulu üyesi 

Uğur Türk'e de evinde geçmiş olsun 

ziyaretinde bulundu. 

Çivril ziyaretine Ak parti İlçe binası 

ziyareti ile başlayan Milletvekili Ök, ilçe 

başkanı Özkan Avcı ve yönetim kurulu 

üyeleri ile bir araya gelerek gündeme dair 

değerlendirme ve fikir alışverişinde 

bulundu. İlçe binasında göreve yeni seçilen 

Çivril kadın kolları başkanı Selma Tombak 

ve yönetim kurulu üyeleri ile de bir araya 

gelen Vekil Nilgün Ök Çivril kadın Kolları 

başkanı Selma Tombak ve yönetimine 

başarı diledi. Çivril ziyaretinde Irgıllı, 

Kızılcasöğüt ve İğdir mahallelerinde 

vatandaşlarla bir araya gelen Nilgün Ök, 

ülke siyaseti ve çalışmalar hakkında 

vatandaşlara bilgi verdi. Nilgün Ök Çivril 

ziyareti ile ilgili olarak yaptığı 

değerlendirmede “Çivril'de Irgıllı, 

kızılcasöğüt ve İğdir mahallelerimizde köy 

kahvesinde çiftçilerimiz ve 

vatandaşlarımızla bir araya geldik. Alın 

teriyle çalışan, üretimin omurgası olan 

emekçilerimizin talep ve beklentilerini 

dinledik. Hep birlikte daha güçlü bir Denizli, 

daha güçlü bir Çivril için daima yan yana. 

İğdir Mahallemizde çaylar da sohbetimiz 

kadar sıcaktı. İğdir'in muhabbeti de insanı 

da bir başka güzel! İğdir Mahallemizde 

doğalgaz abonelikleri verilmeye başladı. 

Mutluluklarına ortak olduk. Her mahallede 

iz, her yürekte yer bırakmak için 

hemşehrilerimizin yanındayız. Kızılcasöğüt 

esnafımıza hayırlı işler diledik, 

vatandaşlarımızla selamlaştık. Gönülden 

bir merhaba, samimi bir sohbet. 

Kızılcasöğüt yine içimizi ısıttı” dedi. 

Mahalle ve kahvehane ziyaretlerinin 

ardından daha önce ilçe yönetiminde yer 

alan ve tedavi gören Celal Bayar'ı evinde 

ziyaret eden Milletvekili Nilgün Ök, Bayar 

ailesi ile bir süre sohbet ederek Celal 

Bayar'dan rahatsızlığı ile ilgili bilgi aldı.

AK Parti Denizli Milletvekili Nilgün Ök'ün 

Çivril programı ziyaretlerin ardından sona 

erdi. // Ebru Atar 

Nilgün Ök Çivril'e geldi
Adalet ve Kalkınma Partisi (Ak Parti) Denizli Milletvekili Nilgün Ök Çivril'e geldi

TÜBİTAK tarafından ülke genelinde 

yürütülen "Bilim Söyleşileri" programı 

kapsamında, Çivril Şevkiye Özel Fen 

Lisesi konferans salonunda anlamlı bir 

etkinlik gerçekleştirildi. Öğrencilerin 

bilimsel farkındalıklarını artırmak ve onları 

akademik dünyayla tanıştırmak amacıyla 

düzenlenen söyleşiye, Pamukkale 

Üniversitesi'nden Prof.Dr.Harun Kemal 

Öztürk konuşmacı olarak katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının 

okunmasıyla başlayan söyleşide 

Prof.Dr.Harun Kemal Öztürk, Şevkiye Özel 

Fen Lisesi öğrencilerinin hazırladığı ve 

TUBİTAK'a sunduğu 'Yenilenebilir Enerji' 

konusunda öğrenci ve katılımcılara bilgi 

verdi. Prof.Dr.Harun Kemal Öztürk 

Yenilenebilir Enerji başlıklı sunumunda, 

küresel ısınma, sera gazları, doğal 

dengedeki değişiklikler ve bireysel 

sorumluluklar gibi konulara dikkat çekti. 

Öğrencilerinde aktif olarak katılım 

sağladığı söyleşinin hedefinin, çevresel 

sorunlar ve yenilenebilir enerji üretimine 

yönelik farkındalık oluşturulma olarak 

açıklandı.

Söyleşiye öğrencilerin yanı sıra okul 

öğretmen ve idarecileri de katıldı. Program 

sonunda İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 

Mehmet Gök Prof.Dr.Harun Kemal 

Öztürk'e teşekkür ederek plaket verdi. // 

Muhammet Karaçay

Çivril'de TÜBİTAK Bilim Söyleşisi Düzenlendi
TÜBİTAK Bilim Söyleşileri programı çerçevesinde düzenlenen 
etkinlikte, Pamukkale Üniversitesi Öğretim Görevlisi Prof.Dr.Harun 
Kemal Öztürk “Yenilenebilir Enerji” konusunda öğrencilerle buluştu

Gençlik Spor Müdürlüğü tarafından “Gelin 

Spor Yapalım, Ödülü Sağlık Olsun” 

sloganıyla 2024 yılında başlatılan ve 

geçtiğimiz yıl ilki yapılan voleybol turnuvanın 

ikincisi tamamlandı. Çal Kaymakamlığı'nın 

destekleriyle yapılan Dostluk Kupası 

müsabakalarına Çal, Baklan, Bekilli, Çivril 

ilçelerinden kamu ve sivil takımlar ve Denizli 

Büyükşehir Belediyesi takımı olmak üzere 

12 takım katıldı. ikigurpta yapılan 

müsabakalar sonunda finale çıkan Çivril 

kaymakamlığı ve Denizli Büyükşehir 

Belediyesi Voleybol takımları finalde 

karşılaştı.

Çal Spor salonunda oynanan final maçı 

saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunması 

ile başladı. çekişmeli geçen setler sonunda 

rakibini 3 – 1 yenen Çivril Kaymakamlığı 

Voleybol Takımı turnuvada şampiyonluğu 

kazandı. Final maçının ardından turnuvaya 

katılan takımlara katılım ve teşekkür 

belgeleri protokol üyeleri tarafından 

verilirken Çivril Kaymakamlığı Voleybol 

takımına şampiyonluk kupasını Çivril 

kaymakamı Hasan Akbulut takdim etti. 

Çal Kaymakamlığı himayelerinde 

düzenlenen “Kaymakamlık Voleybol 

Turnuvası” 'na, Çal Kaymakamı Hatice 

Gamze Kurna,eşi Hakim Hasan Kuran, 

Çivril Kaymakamı Hasan Aakbulut, Çal 

Belediye Başkanı Ahmet Hakan, Çivril 

Belediye Başkan Vekili Tansu Ergut,Çal 

Cumhuriyet Başsavcısı Ezgi Kocabaş, Çal 

Cumhuriyet Savcısı Kerem Eerdoğan,Çivril 

Cumhuriyet Başsavcısı Abdullah Furkan 

Sünbül,Çivril Hakimi Abdullah Yıldız ,Çivril 

Emniyet Müdürü Asım Kayacı,Çal ilçe 

Emniyet Amir V. Ömer Öztaş, Çal ilçe 

Jandarma Karakol Komutanı Hüseyin Asaln, 

Gençlik ve İlçe spor müdürü Muhammet 

Geren ile birlikte çok sayıda Çallı spor sever 

katıldı. // Bülent Çakır

ÇAL'DA ŞAMPİYON ÇİVRİL KAYMAKAMLIĞI
Çal Kaymakamlığı öncülüğünde düzenlenen ilçeler ve 
Kurumlar arası voleybol turnuvası sona erdi. 12 takımın 
katıldığı turnuvada Çivril Kaymakamlık Takımı Şampiyon oldu
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aynasıdır. Orta Asya bozkırlarında töreyle 

başlayan Türk hukuku, günümüz modern 

hukuk sistemine uzanan derin bir evrim 

geçirmiştir.

Töre, Türklerin en eski hukuk düzenidir. 

Yazısız kurallar bütünü olan töre, toplumun 

huzurunu sağlamaya yönelik ahlaki ve 

sosyal normları barındırır. Kağanların 

iradesinden bağımsız, halkın ortak 

değerlerinden doğan bu sistemde “adalet” 

kavramı her daim merkezdedir. Bilge 

Kağan'ın “Ey Türk titre ve kendine dön” 

nasihati, yalnızca bir kültürel çağrı değil; 

aynı zamanda köklerdeki adaletin, düzenin 

ve birlik hukukunun hatırlatılmasıdır.

İslamiyet'in kabulüyle birlikte Türk hukuk 

sistemi büyük ölçüde şer'i esaslara 

dayanmaya başlamış, kadı mahkemeleri bu 

dönemde ön plana çıkmıştır. Ancak Türkler,

bu kuralları kendi örfi hukuku ile 

sentezleyerek uygulamıştır. Selçuklu ve 

Osmanlı dönemlerinde şer'i hukukun 

yanında örfi hukuk da varlığını sürdürmüş; 

padişah fermanları, örfi kanunnameler ve 

devletin ihtiyaçlarına göre şekillenen 

uygulamalarla birlikte çift başlı bir hukuk 

sistemi gelişmiştir. Özellikle Osmanlı'da 

Kanuni Sultan Süleyman'ın “Kanunî” 

unvanını alması, örfi hukukun ne denli 

güçlü olduğunu göstermektedir.

Cumhuriyet'in ilanı ile birlikte Türk hukuk 

sistemi, radikal bir dönüşüme girmiştir. 

1926 yılında İsviçre Medeni Kanunu'nun 

kabulü, yalnızca teknik bir değişiklik değil; 

aynı zamanda toplumsal modernleşmenin 

de simgesi olmuştur. Kadın-erkek eşitliği, 

laik hukuk anlayışı, birey hak ve 

özgürlükleri bu yeni sistemin temel taşları 

arasında yer almıştır. Atatürk'ün “Hayatta 

en hakiki mürşit ilimdir” sözü, hukukta da 

aklın, bilimin ve çağdaşlaşmanın 

öncelendiği bir dönemin başlangıcı 

olmuştur.

Bugün Türk hukuku, köklü geçmişiyle 

çağdaş normlar arasında bir denge kurma 

çabası içindedir. Kadim törelerden modern 

anayasal düzene uzanan bu serüven, 

yalnızca hukukun değil; millet olma 

bilincinin de temel taşlarını oluşturur. Türk 

hukuk tarihine bakmak, aynı zamanda bu 

milletin adalet arayışına, yönetime dair 

anlayışına ve geleceğe dair umuduna 

bakmaktır.

Adaletin sadece mahkeme salonlarında 

değil, toplumsal vicdanda da yer bulması 

dileğiyle...

Cumhuriyet meydanına yürüyen sendika 

üyeleri meydanda basın açıklaması yaptı. 

Basın bildirisinde sömürü ve adaletsizliğe 

karşı gelmenin insani bir davranış 

olduğunu vurgulayan sendikacılar adına 

bildiriyi Eğitim İŞ Çivril Şube Başkanı 

Abdullah Aydeşkin okudu.

Çivril'de Cumhuriyet Meydanında 

düzenlenen 1 Mayıs kutlamalarında Eğitim 

Sen Çivril Şubesi ve Atatürkçü Düşünce 

Derneği Çivril Şubesi üyeleri de katıldı. 

Eğitim İş Çivril şubesinin basın 

açıklamasının ardından meydana gelen 

Eğitim Sen ve ADD Çivril şubesi üyeleri 

emekçi ve işçilerin bayramını kutladı.  

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının 

okunmasıyla başlayan basın 

açıklamasında Eğitim İş çivril Şube 

Başkanı Abdullah Aydeşkin “Dostlar 

Merhaba! Sömürenlerin saldırılarına 

boyun eğmeyen ve işçi sınıfının 

uluslararası mücadele günü olan 1 

Mayıs'ta vatan, cumhuriyet ve emek 

diyerek alanlara çıkan tüm işçi-emekçi 

kardeşlerimize selam olsun! 

-Selam olsun birlik içinde bu 

mücadeleye omuz verenlere!Selam olsun 

eğitim, sağlık ve hizmet üreten kamu 

emekçilerine!Yunus Emre'den Can 

Yücel'e, yazan kaleme selam olsun!Pir 

Sultan'dan Mahsuni'ye, çalan saza selam 

olsun!Mustafa Kemal'den Uğur Mumcu'ya, 

yolumuzu aydınlatanlara selam olsun!

Bugün emeğin en yüce değer olması, 

emekçilerin yaşam koşullarının en temel 

insani seviyeye çıkartılması için Birleşik 

Kamu İş olarak alanlardayız.

Günümüz de örgütsüz, güvencesiz, 

korumasız ve güvenliksiz bırakılan 

işyerlerinde yaşanan iş cinayetlerinde 

büyük artış yaşanmakta, milyonlarca işçi 

ölümün kucağında çalışma koşullarına 

terk edilmektedir.

Taşeronluğun, güvencesiz, kuralsız ve 

esnek çalışmanın yaygınlaştırılması, 

grevlerin yasaklanması, ekonomik 

koşulların yaşanılamayacak noktaya 

getirilmesi, ucuz iş gücü , emekçilerin 

bugün en can yakıcı sorunları olarak 

görünüyor. 

Her türlü hak alma çabasının ve 

mücadelesinin baskı ile durdurulmak 

istendiği, işsizlik ve yoksulluğun 

kalıcılaştığı, sağlık ve eğitim alanının 

ticarileştiği bir dönemden geçmekteyiz.

Tüm emekçilerle birlikte, yurdun her 

yerinden sesleniyoruz!

 *Eğitim sisteminde yapılacak olan 

müfredat değişikliği ile laik bilimsel 

eğitimin içinin boşaltılmasını istemiyoruz

* Ayrıca okullarımızda zaman zaman 

yaşanan öğretmene şiddet olaylarına karşı 

ise boş sözler değil yaptırım istiyoruz. 

* İnsan onuruna yaraşır bir hayat 

sürebilmemiz için, içinden çıkılmaz hale 

gelen hayat pahalılığına karşı enflasyon 

farklarının aylık olarak maaşlara 

yansıtılmasını istiyoruz

*Toplu sözleşme aldatmacasına karşı 

grevli toplu sözleşme hakkımızı istiyoruz

* Atama bekleyen öğretmen adaylarının 

ücretli olarak çalışmasını değil kadrolu 

olarak atanmasını istiyoruz

* Öğretmenlerin; ücretli öğretmen, 

sözleşmeli öğretmen, öğretmen, uzman 

öğretmen ve başöğretmen olarak 

ayrıştırılmasını istemiyoruz.  Birleşik Kamu 

İş, sadece devlet memurlarının iş 

güvencesini değil, ülkedeki bütün 

çalışanların güvenceli, kadrolu ve insanca 

yaşayabilecekleri bir gelir seviyesinde 

çalışmalarını savunmaktadır.Bütün 

emekçiler temel hakları ve ekonomik 

talepleri için birleştiğinde, daha adil ve 

özgür bir dünyanın kurulacağını 

biliyoruz.Eğitim İş bugün Milli Eğitimin tüm 

paydaşlarının güvencesidir. Eğitim İş 

eğitim çalışanlarının sorunlarının çözüm 

yeridir. Konfederasyonumuz Birleşik Kamu 

İş adına; başta Eğitim olmak üzere, 

Sağlık, Emniyet, Basın, diğer kamu ve 

özel sektör çalışanlarının 1 Mayıs İşçi ve 

Emekçi bayramını kutluyorum. Yaşasın 

Eğitim iş, yaşasın Birleşik Kamu İş, 

Yaşasın 1 Mayıs işçi ve emekçi bayramı” 

ifadelerine yer verdi. // Mehtap Kayaoğlu

1 MAYIS Çivril'de kutlandı
Kamu Emekçileri Sendikasına Bağlı sendikaların Çivril temsilcikleri ve üyeleri düzenledikleri 
yürüyüş ve basın açıklaması ile 1 Mayıs İşçi Bayramı Emek ve Dayanışma Gününü kutladı

İÇ VE DIŞ CEPHE

CAM TEMİZLİĞİ

İNŞAAT VE 

DOKORASYON 

SONRASI TEMİZLİĞİ

HALI VE KOLTUK YIKAMA

PERİYODİK GENEL 

TEMİZLİK HİZMETLERİ

EV, İŞYERİ

OFİS TEMİZLİĞİ

MERDİVEN TEMİZLİĞİ

Çalışma ziyareti kapsamında 

Çivril'e gelen AK Parti Denizli 

Milletvekili Nilgün Ök esnaf ve 

mahalle ziyareti yaptı. Çivril ziyaretinde 

önceki dönem ilçe yöneticilerinden 

Celal Bayar ve İlçe yönetim kurulu üyesi 

Uğur Türk'e de evinde geçmiş olsun 

ziyaretinde bulundu. 

Çivril ziyaretine Ak parti İlçe binası 

ziyareti ile başlayan Milletvekili Ök, ilçe 

başkanı Özkan Avcı ve yönetim kurulu 

üyeleri ile bir araya gelerek gündeme dair 

değerlendirme ve fikir alışverişinde 

bulundu. İlçe binasında göreve yeni seçilen 

Çivril kadın kolları başkanı Selma Tombak 

ve yönetim kurulu üyeleri ile de bir araya 

gelen Vekil Nilgün Ök Çivril kadın Kolları 

başkanı Selma Tombak ve yönetimine 

başarı diledi. Çivril ziyaretinde Irgıllı, 

Kızılcasöğüt ve İğdir mahallelerinde 

vatandaşlarla bir araya gelen Nilgün Ök, 

ülke siyaseti ve çalışmalar hakkında 

vatandaşlara bilgi verdi. Nilgün Ök Çivril 

ziyareti ile ilgili olarak yaptığı 

değerlendirmede “Çivril'de Irgıllı, 

kızılcasöğüt ve İğdir mahallelerimizde köy 

kahvesinde çiftçilerimiz ve 

vatandaşlarımızla bir araya geldik. Alın 

teriyle çalışan, üretimin omurgası olan 

emekçilerimizin talep ve beklentilerini 

dinledik. Hep birlikte daha güçlü bir Denizli, 

daha güçlü bir Çivril için daima yan yana. 

İğdir Mahallemizde çaylar da sohbetimiz 

kadar sıcaktı. İğdir'in muhabbeti de insanı 

da bir başka güzel! İğdir Mahallemizde 

doğalgaz abonelikleri verilmeye başladı. 

Mutluluklarına ortak olduk. Her mahallede 

iz, her yürekte yer bırakmak için 

hemşehrilerimizin yanındayız. Kızılcasöğüt 

esnafımıza hayırlı işler diledik, 

vatandaşlarımızla selamlaştık. Gönülden 

bir merhaba, samimi bir sohbet. 

Kızılcasöğüt yine içimizi ısıttı” dedi. 

Mahalle ve kahvehane ziyaretlerinin 

ardından daha önce ilçe yönetiminde yer 

alan ve tedavi gören Celal Bayar'ı evinde 

ziyaret eden Milletvekili Nilgün Ök, Bayar 

ailesi ile bir süre sohbet ederek Celal 

Bayar'dan rahatsızlığı ile ilgili bilgi aldı.

AK Parti Denizli Milletvekili Nilgün Ök'ün 

Çivril programı ziyaretlerin ardından sona 

erdi. // Ebru Atar 

Nilgün Ök Çivril'e geldi
Adalet ve Kalkınma Partisi (Ak Parti) Denizli Milletvekili Nilgün Ök Çivril'e geldi

TÜBİTAK tarafından ülke genelinde 

yürütülen "Bilim Söyleşileri" programı 

kapsamında, Çivril Şevkiye Özel Fen 

Lisesi konferans salonunda anlamlı bir 

etkinlik gerçekleştirildi. Öğrencilerin 

bilimsel farkındalıklarını artırmak ve onları 

akademik dünyayla tanıştırmak amacıyla 

düzenlenen söyleşiye, Pamukkale 

Üniversitesi'nden Prof.Dr.Harun Kemal 

Öztürk konuşmacı olarak katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının 

okunmasıyla başlayan söyleşide 

Prof.Dr.Harun Kemal Öztürk, Şevkiye Özel 

Fen Lisesi öğrencilerinin hazırladığı ve 

TUBİTAK'a sunduğu 'Yenilenebilir Enerji' 

konusunda öğrenci ve katılımcılara bilgi 

verdi. Prof.Dr.Harun Kemal Öztürk 

Yenilenebilir Enerji başlıklı sunumunda, 

küresel ısınma, sera gazları, doğal 

dengedeki değişiklikler ve bireysel 

sorumluluklar gibi konulara dikkat çekti. 

Öğrencilerinde aktif olarak katılım 

sağladığı söyleşinin hedefinin, çevresel 

sorunlar ve yenilenebilir enerji üretimine 

yönelik farkındalık oluşturulma olarak 

açıklandı.

Söyleşiye öğrencilerin yanı sıra okul 

öğretmen ve idarecileri de katıldı. Program 

sonunda İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 

Mehmet Gök Prof.Dr.Harun Kemal 

Öztürk'e teşekkür ederek plaket verdi. // 

Muhammet Karaçay

Çivril'de TÜBİTAK Bilim Söyleşisi Düzenlendi
TÜBİTAK Bilim Söyleşileri programı çerçevesinde düzenlenen 
etkinlikte, Pamukkale Üniversitesi Öğretim Görevlisi Prof.Dr.Harun 
Kemal Öztürk “Yenilenebilir Enerji” konusunda öğrencilerle buluştu

Gençlik Spor Müdürlüğü tarafından “Gelin 

Spor Yapalım, Ödülü Sağlık Olsun” 

sloganıyla 2024 yılında başlatılan ve 

geçtiğimiz yıl ilki yapılan voleybol turnuvanın 

ikincisi tamamlandı. Çal Kaymakamlığı'nın 

destekleriyle yapılan Dostluk Kupası 

müsabakalarına Çal, Baklan, Bekilli, Çivril 

ilçelerinden kamu ve sivil takımlar ve Denizli 

Büyükşehir Belediyesi takımı olmak üzere 

12 takım katıldı. ikigurpta yapılan 

müsabakalar sonunda finale çıkan Çivril 

kaymakamlığı ve Denizli Büyükşehir 

Belediyesi Voleybol takımları finalde 

karşılaştı.

Çal Spor salonunda oynanan final maçı 

saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunması 

ile başladı. çekişmeli geçen setler sonunda 

rakibini 3 – 1 yenen Çivril Kaymakamlığı 

Voleybol Takımı turnuvada şampiyonluğu 

kazandı. Final maçının ardından turnuvaya 

katılan takımlara katılım ve teşekkür 

belgeleri protokol üyeleri tarafından 

verilirken Çivril Kaymakamlığı Voleybol 

takımına şampiyonluk kupasını Çivril 

kaymakamı Hasan Akbulut takdim etti. 

Çal Kaymakamlığı himayelerinde 

düzenlenen “Kaymakamlık Voleybol 

Turnuvası” 'na, Çal Kaymakamı Hatice 

Gamze Kurna,eşi Hakim Hasan Kuran, 

Çivril Kaymakamı Hasan Aakbulut, Çal 

Belediye Başkanı Ahmet Hakan, Çivril 

Belediye Başkan Vekili Tansu Ergut,Çal 

Cumhuriyet Başsavcısı Ezgi Kocabaş, Çal 

Cumhuriyet Savcısı Kerem Eerdoğan,Çivril 

Cumhuriyet Başsavcısı Abdullah Furkan 

Sünbül,Çivril Hakimi Abdullah Yıldız ,Çivril 

Emniyet Müdürü Asım Kayacı,Çal ilçe 

Emniyet Amir V. Ömer Öztaş, Çal ilçe 

Jandarma Karakol Komutanı Hüseyin Asaln, 

Gençlik ve İlçe spor müdürü Muhammet 

Geren ile birlikte çok sayıda Çallı spor sever 

katıldı. // Bülent Çakır

ÇAL'DA ŞAMPİYON ÇİVRİL KAYMAKAMLIĞI
Çal Kaymakamlığı öncülüğünde düzenlenen ilçeler ve 
Kurumlar arası voleybol turnuvası sona erdi. 12 takımın 
katıldığı turnuvada Çivril Kaymakamlık Takımı Şampiyon oldu
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Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu 
ve beraberindeki 
heyet, ulaşım ve trafik 
yönetimi alanında 
örnek uygulamaları 
yerinde incelemek ve 
bilgi alışverişinde 
bulunmak amacıyla 
İspanya'ya ziyaret 
gerçekleştirdi.

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu ve beraberindeki 
teknik heyet, İspanya'ya giderek farklı 
şehirlerdeki ulaşım ve trafik uygulamalarını 
yerinde inceleyerek alanında uzman kişilerle 
bilgi alışverişinde bulundu. Barselona, 
Granada ve Valencia şehirlerini kapsayan 
teknik ziyaret programı kapsamında, toplu 
taşıma sistemleri, trafik kontrol merkezleri 
ve sürdürülebilir ulaşım uygulamaları 
hakkında kapsamlı incelemeler 
gerçekleştirildi.

Başkan Çavuşoğlu üç farklı şehirde detaylı 
incelemelerde bulundu

İlk olarak Barselona Belediyesi ve 
Barselona Toplu Taşıma Kurumu (TMB) 
ziyaret edildi. Heyet burada, Aimsun 
ofislerinde gerçekleştirilen karşılamada, 
ulaşım planlaması ve teknik organizasyonlar 
hakkında bilgilendirildi. Barselona 
Metropoliten Taşımacılık Kurumu ile yapılan 
görüşmelerde, şehrin gelişmiş otobüs ağı ve 
tramvay sistemine dair detaylı sunumlar 
paylaşıldı.Ziyaretin ikinci durağı olan 
Granada'da, Trafik Kontrol Merkezi ve Metro 
Kontrol Odası yerinde incelendi. Kentin 
trafik yönetim sistemi ve toplu taşıma 
entegrasyonu hakkında yetkililerle görüş 
alışverişinde bulunuldu.Valencia şehrinde 
ise Belediye Trafik Kontrol Merkezi ziyaret 
edilerek; yayalaştırılmış alanlar, tramvay ve 
metro sistemleri, kentsel hareketlilikte 
sürdürülebilir çözümler ve "süper blok" 
(superblocks) uygulamaları detaylı şekilde 
ele alındı.

“Çağdaş bir ulaşım ağı için dünya 
şehirlerini yakından takip ediyoruz”

Ziyaret kapsamında özellikle aktif ulaşım 
türleri olarak bisikletli ulaşım ve şehir içi 
yürüyüş alanları, otobüs duraklarındaki 
dijital bilgi sistemleri, bisiklet paylaşım ağları 
gibi konular üzerinde duruldu. Barselona'da 
yaygınlaştırılan süper blok modelinin, özel 
araç trafiğinin yeniden düzenlenmesi 
açısından önemli bir örnek olduğu 
vurgulandı.Programın sonunda, 
gerçekleştirilen tüm teknik ziyaretler üzerine 

değerlendirme toplantısı yapılarak, 
Denizli'de uygulanabilecek örnekler 
üzerinde fikir alışverişinde bulunuldu.Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, bu ziyaretin şehir için büyük 
kazanım olduğunu belirterek, “Daha 

yaşanabilir, sürdürülebilir ve çağdaş bir 
ulaşım ağı için dünya şehirlerini yakından 
takip ediyoruz. İspanya'daki uygulamalar 
bizlere yol gösterici olacak” dedi.

// Haber Merkezi

Başkan Çavuşoğlu 1 Mayıs'ı 
emekçilerle kutladı

1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Günü'nü 
belediye 
çalışanlarıyla birlikte 
kutlayan Başkan 
Çavuşoğlu, BELTAŞ 
işçilerinin sendikal 
haklarını kapsayan 
toplu iş sözleşmesini 
imzaladı.  Yapılan 
toplu sözleşme ile 
BELTAŞ'ta çalışan en 
düşük çalışan maaşı 
30 bin 500 TL'ye 
yükseltildi.

Denizli Büyükşehir Belediyesi 
iştiraklerinden BELTAŞ personelinin toplu 
iş sözleşmesi imzalandı. Delikliçınar 
Meydanı'nda düzenlenen kutlama ve 
sözleşme törenine Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, CHP 
Denizli İl Başkanı Ali Osman Horzum, 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
Bülent Bozbaş, BELTAŞ Yönetim Kurulu 
Başkanı İbrahim Doğan, Belediye- İş 
Denizli Şube Başkanı Uğur Cihan, 
BELTAŞ çalışanları ve çok sayıda 
vatandaş katıldı. 

“Yaşasın 1 Mayıs”

Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu burada 
yaptığı konuşmada, tüm çalışanların 
bayramını kutlayarak, emek ve 
dayanışmanın önemine vurgu yaptı. 

Başkan Çavuşoğlu, “Alın teriyle helal 
lokma kazanan, çocuklarına umut olan, 
mutlu bir şehrin ve ülkenin mimarı olan 
yol arkadaşlarım 1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Günü'nüz kutlu olsun. Bizler 
göreve geldiğimizden bu yana bir tek 
gayemiz var. Yol arkadaşlarımızın çalışma 
ve yaşam şartlarını iyileştirmek. Hiç bir 
çalışma arkadaşımızı, siyasi fikrinden, 
renginden, dilinden ve inancından dolayı 
ayrıştırmadan yolumuza devam ediyoruz” 
dedi.

“Örgütlü olmayan güç, güç değildir”

Denizli Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde yer alan üç şirketten ikisinde 
var olan sendikal örgütlenmenin, 
BELTAŞ'ta da olması gerektiğine 
inandıklarını ve bu konuda BELTAŞ 
Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Doğan'ın 
da çabalarıyla sendikal örgütlenmenin 
önünü açtıklarını söyleyen Başkan 
Çavuşoğlu, “Bu şehrin kaynaklarını 
birlikte yönetmek zorundayız. Siz bu 
kaynaklara ne kadar çok sahip çıkarsanız, 
ne kadar düzgün kullanma konusuna 
çaba sarf ederseniz bizler de bu şehrin 
kaynaklarını sizlerle paylaşmaktan büyük 
bir mutluluk duyarız. Örgütlü olmayan 
güç, güç değildir” ifadelerini kullandı. 

En düşük maaş 30 bin 500 TL oldu

BELTAŞ bünyesinde görev yapan 
çalışanların en düşük maaşının 22 bin 
104 TL'den  %37 fark ile 30 bin 500 TL'ye 
yükseldiğini müjdeleyen Başkan 
Çavuşoğlu, ayrıca birçok sosyal hakların 
iyileştirilmesini sağladıklarını ve daha 
önce BELTAŞ işçilerine hiç verilmeyen 
banka promosyonun da Eylül ayında 
verileceğini söyledi. Konuşması sık sık 
sloganlarla kesilen Başkan Çavuşoğlu, 
önceki dönemde zarar eden şirketin şimdi 
kâr ettiği, eski yönetimde tespit edilen 
usulsüzlüklerin adli mercilerde 
bekletildiğini de açıkladı.

“Sözleşmemiz hayırlı uğurlu olsun” 

Başkan Çavuşoğlu sözlerine şöyle 
devam etti; “Bu şehrin kaynaklarına siz 
sahip çıkın, size söz veriyorum, ben size 
sahip çıkmaya devam edeceğim. Bu 
protokol mutluluğun ilk adımı, bu 
verdiğimiz çok değil ama adımla 
başladığımız bu yolculuğumuzun daha 
güzel günlere gideceğimizin işareti olsun. 
Bu atacağımız adım son adım değil, 
sözleşmemiz hayırlı uğurlu olsun. 1 
Mayıs Emek ve Dayanışma Günümüz 
kutlu olsun.”

Başkan Çavuşoğlu işçilerle birlikte halay 
çekti

Belediye-İş Denizli Şube Başkanı Uğur 
Cihan, Başkan Çavuşoğlu ve BELTAŞ 
Yönetim Kurulu Başkanı Doğan'a 
teşekkür ederek, “1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Günü kutlu olsun. BELTAŞ'ta 
yeni bir dönem açtık. Sözleşmemiz hayırlı 
uğurlu olsun” diye konuştu. Konuşmaların 
ardından toplu iş sözleşmesi büyük bir 
coşkuyla imzalandı. Başkan Çavuşoğlu 
daha sonra meydanda kutlama yapan 
işçilerle birlikte halay çekti, günün anısına 

bol bol hatıra fotoğrafı çektirdi.

// Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyespor'un 
başarılı para okçusu Abdullah Yorulmaz, 
Antalya'da düzenlenen 2025 Para Okçuluk 
Türkiye Kupası'nda Türkiye Şampiyonu 
olarak büyük bir başarıya imza attı.

Türkiye Okçuluk Federasyonu tarafından 
28-29 Nisan tarihlerinde Antalya'da 
düzenlenen organizasyonda Türkiye'nin 
dört bir yanından gelen sporcular kıyasıya 
mücadele etti. Denizli'yi temsil eden Denizli 
Büyükşehir Belediyespor sporcusu 
Abdullah Yorulmaz, üstün performansı ile 
Türkiye Kupası Şampiyonu olarak 
kürsünün en üst basamağında yer aldı. 
Şampiyonluğun ardından gözler şimdi 12-
18 Mayıs tarihleri arasında İstanbul'da 

yapılacak olan milli takım kampı ve 
seçmelerine çevrildi. Milli takım aday 
kadrosuna çağrılan 6 sporcu arasında yer 
alan Abdullah Yorulmaz, kamp boyunca 
yapılacak performans değerlendirmeleriyle 
belirlenecek 2 kişilik kadroya girmeyi 
hedefliyor. Kamp sonrası seçilecek 
sporcular, 22-28 Eylül 2025 tarihlerinde 
Güney Kore'de düzenlenecek olan Dünya 
Şampiyonası'nda Türkiye'yi temsil edecek. 
Şu ana kadar yapılan seçme 
antrenmanlarının ortalamalarında 1. ve 2. 
sıralarda yer alan Abdullah Yorulmaz'ın, 
Güney Kore'ye gidecek isimlerden biri 
olmasına kesin gözüyle bakılıyor.

// Haber Merkezi

45 ülkeden, 968 eserin 'Su ve Çevre' 
temasıyla yarıştığı Denizli Büyükşehir 
Belediyesi 5. Uluslararası Karikatür 

Yarışması Sergisi ve Ödül Töreni yapıldı. 
8 Mayıs'a kadar açık kalacak sergide 
dereceye giren eserler beğeniye sunuldu.

Denizli Büyükşehir Belediyesinin bu yıl 
beşincisini düzenlediği Uluslararası 
Karikatür Yarışması Sergisi ve Ödül 
Töreni düzenlendi. Denizli Büyükşehir 
Belediyesi Turan Bahadır Sergi 
Salonu'nda yapılan programa, Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Kültür ve Sosyal İşler Daire 
Başkanı Mehmet Selçuk, karikatüristler, 
davetliler ve çok sayıda sanatsever 
katıldı. Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Su ve 
Çevre” temasıyla gerçekleştirilen yarışma 
ile iklim değişikliği, su kaynaklarının 
tükenmesi ve çevresel sorunlara dikkat 
çektiğini hatırlatarak, bu konuda başta 
DESKİ olmak üzere Büyükşehir 
Belediyesinin tüm birimleri ile farkındalık 
çalışmalarını sürdürdüğüne dikkati çekti.

“Sanatla hoşgörüyü ve farkındalığı 
artırmalıyız”

Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Sanatla 
birbirimizi anlamamız, hoşgörümüzü 
artırmamız gerekiyor. Özellikle bizim gibi 
siyaset yapan insanların hoşgörüye sahip 
olması ve eleştirel düşünceye açık olması 
gerekiyor. Bu güzel etkinlikte gerek jüri 

üyesi olarak görev alanlar, gerekse bu 
yarışmada eserleriyle bizi yalnız 
bırakmayan herkese teşekkür ediyorum.  
Bu güzel sergimiz hayırlı uğurlu olsun” 
ifadelerini kullandı.

Başkan Çavuşoğlu'na karikatür portresi 
sürprizi

Konuşmanın ardından dereceye 
girenlerin ödülleri Başkan Çavuşoğlu 
tarafından verildi. Usta Karikatürist Latif 
Demirci adına hazırlanan özel ödülü Halit 
Kurtulmuş Aytoslu aldı. Aytoslu ise 
Başkan Çavuşoğlu'na özel hazırladığı 
karikatür portre çalışmasını hediye etti. 16 
Nisan 2025'te duyurulan yarışmanın 
sonuçları ise şöyle: “18 yaş üstü 
kategorisinde Luc Vernimmen (Belçika) 
birinciliğe layık görülürken, Musa Gümüş 
ikinci ve Osman Çolakoğlu üçüncü oldu. 
Yarışmada mansiyon ödüllerini Fakhredin 
Dostmohamad (İran), Cemalettin 
Güzeloğlu ve Engin Selçuk almaya hak 
kazandı. 18 yaş altı kategorisinde ise M. 
Boran Şavluk ve Zeynep Rüya Çetin 
eserleriyle ödüle layık görüldü.”

// Haber Merkezi

Denizli Bilim Merkezi 
tarafından düzenlenen 
TÜBİTAK Bilim 
Söyleşileri kapsamında, 
Dr. Ömer Bilginer'in 
konuşmacı olarak 
katıldığı "Deprem 
Nedir? Deprem Riskine 
Karşı Alınması Gereken 
Tedbirler" adlı söyleşi 
gerçekleştirildi.

Pamukkale Kültür Merkezi Fatma Yıldız 
Salonu'nda düzenlenen etkinliğe Afet İşleri 
Dairesi Başkanı Ufuk Tarakçıoğlu, öğrenciler 
ve vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. Söyleşide, 
ülkemizde sıkça yaşanan doğal afetlerden biri 
olan depremin bilimsel temelleri, oluşum 
süreçleri ve etkileri detaylı şekilde ele alındı. 
Dr. Ömer Bilginer, ayrıca bireysel ve 
toplumsal düzeyde alınması gereken önlemler 
ile etkin bir afet yönetiminin nasıl olması 
gerektiği konusunda kapsamlı bilgiler paylaştı.

Merak edilen soruları yanıtladı

Etkinlik sonunda katılımcılardan gelen 

soruları da yanıtlayan Dr. Bilginer, toplumda 
afet bilincinin artırılmasının, can ve mal 
kayıplarını en aza indirmek açısından büyük 
önem taşıdığını vurguladı. // Haber Merkezi

İŞÇİNİN UMUDU ÇAVUŞOĞLU
BELTAŞ işçileri sendikayla tanıştı, ilk kez toplu iş sözleşmesi imzalandı

DENİZLİ BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ'NDEN İSPANYA'YA TEKNİK ZİYARET

DENİZLİ BÜYÜKŞEHİR SPORCUSU TÜRKİYE ŞAMPİYONU OLDU

5. Uluslararası Karikatür Yarışması Sergisi ve Ödül Töreni yapıldı

KARİKATÜRLERLE SUYA VE ÇEVREYE DİKKAT ÇEKTİLER

BÜYÜKŞEHİR'DEN DEPREM VE AFET YÖNETİMİ SÖYLEŞİSİ

T.C. Pamukkale 
Belediyesi, vatandaşların 
ödemelerini kolaylıkla 
yapabilmeleri için tüm 
tedbirleri aldı. 1. Dönem 
taksit ödemelerinin son 
günü 2 Haziran 2025 
Pazartesi olarak 
açıklandı.

T.C. Pamukkale Belediyesi, Emlak, 
Çevre-Temizlik ve İlan-Reklam Vergisi 
birinci taksit ödemelerinin başladığını ve 
vatandaşların ödemelerini kolaylıkla 
yapması için tüm hazırlıkları tamamladı. 
Yılda 2 ayrı dönemde yapılan Emlak, 
Çevre-Temizlik ve İlan-Reklam Vergisi 
ödemelerinin birinci taksiti için tarih de belli 
oldu. Buna göre vatandaşlar 2 Haziran 
2025 Pazartesi gününe kadar ödemelerini 
yapabilecekler. Konuyla ilgili olarak 
Pamukkale Belediyesi tarafından açıklama 
yapıldı. Açıklamada şunlar kaydedildi; 
“Pamukkale halkının vergi dönemlerinde, 

sıkıntı yaşamamaları adına her türlü 
ödeme kolaylığı sunuyoruz. 
Vatandaşlarımız, Emlak, Çevre-Temizlik ve 
İlan-Reklam Vergisi 1.taksitlerini 2 Haziran 
2025 tarihine kadar ödeyebilirler. 
Pamukkaleliler, hafta içi mesai saatleri 
içinde, YSE kavşağındaki belediye ana 
binasında yer alan veznelerin yanı sıra 
Atatürk Caddesi'nde, Deliktaş ek hizmet 
binasında, Aktepe Sosyal Tesisleri'nde ve 
Tapu Müdürlüğü'nde bulunan veznelere 
ödemelerini yapabiliyor. Bu veznelerde 
nakit olarak ya da Paraf Karta 3 taksit 
imkânıyla da ödemelerde kolaylık 
sağlanırken; PTT ve Halkbank Şube ve 
ATM'lerinden ve www.pamukkale.bel.tr web 
sitesi e-belediye ve e-devlet 
uygulamasından mükellef sicil numarası 
veya T.C. numarasıyla vatandaşlarımız 
kolaylıkla ödemelerini gerçekleştirebilirler. 
Pamukkale Belediyesi olarak özellikle şehir 
merkezine uzak mahallelerdeki 
vatandaşlarımız için gezici vezne 
hizmetimizde oluyor. Halkımızın 
ödemelerini kolaylıkla yapabilmeleri için 
gerekli olan tüm hazırlıklar 
tamamlanmıştır”. // Haber Merkezi

PAMUKKALE BELEDİYESİ'NDE VERGİ ÖDEMELERİ HAZIRLIKLARI TAMAM
Her yıl 2 ayrı dönemde ödenen Emlak, Çevre-Temizlik 

ve İlan-Reklam Vergisi birinci taksit ödemeleri başladı
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Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu 
ve beraberindeki 
heyet, ulaşım ve trafik 
yönetimi alanında 
örnek uygulamaları 
yerinde incelemek ve 
bilgi alışverişinde 
bulunmak amacıyla 
İspanya'ya ziyaret 
gerçekleştirdi.

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu ve beraberindeki 
teknik heyet, İspanya'ya giderek farklı 
şehirlerdeki ulaşım ve trafik uygulamalarını 
yerinde inceleyerek alanında uzman kişilerle 
bilgi alışverişinde bulundu. Barselona, 
Granada ve Valencia şehirlerini kapsayan 
teknik ziyaret programı kapsamında, toplu 
taşıma sistemleri, trafik kontrol merkezleri 
ve sürdürülebilir ulaşım uygulamaları 
hakkında kapsamlı incelemeler 
gerçekleştirildi.

Başkan Çavuşoğlu üç farklı şehirde detaylı 
incelemelerde bulundu

İlk olarak Barselona Belediyesi ve 
Barselona Toplu Taşıma Kurumu (TMB) 
ziyaret edildi. Heyet burada, Aimsun 
ofislerinde gerçekleştirilen karşılamada, 
ulaşım planlaması ve teknik organizasyonlar 
hakkında bilgilendirildi. Barselona 
Metropoliten Taşımacılık Kurumu ile yapılan 
görüşmelerde, şehrin gelişmiş otobüs ağı ve 
tramvay sistemine dair detaylı sunumlar 
paylaşıldı.Ziyaretin ikinci durağı olan 
Granada'da, Trafik Kontrol Merkezi ve Metro 
Kontrol Odası yerinde incelendi. Kentin 
trafik yönetim sistemi ve toplu taşıma 
entegrasyonu hakkında yetkililerle görüş 
alışverişinde bulunuldu.Valencia şehrinde 
ise Belediye Trafik Kontrol Merkezi ziyaret 
edilerek; yayalaştırılmış alanlar, tramvay ve 
metro sistemleri, kentsel hareketlilikte 
sürdürülebilir çözümler ve "süper blok" 
(superblocks) uygulamaları detaylı şekilde 
ele alındı.

“Çağdaş bir ulaşım ağı için dünya 
şehirlerini yakından takip ediyoruz”

Ziyaret kapsamında özellikle aktif ulaşım 
türleri olarak bisikletli ulaşım ve şehir içi 
yürüyüş alanları, otobüs duraklarındaki 
dijital bilgi sistemleri, bisiklet paylaşım ağları 
gibi konular üzerinde duruldu. Barselona'da 
yaygınlaştırılan süper blok modelinin, özel 
araç trafiğinin yeniden düzenlenmesi 
açısından önemli bir örnek olduğu 
vurgulandı.Programın sonunda, 
gerçekleştirilen tüm teknik ziyaretler üzerine 

değerlendirme toplantısı yapılarak, 
Denizli'de uygulanabilecek örnekler 
üzerinde fikir alışverişinde bulunuldu.Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, bu ziyaretin şehir için büyük 
kazanım olduğunu belirterek, “Daha 

yaşanabilir, sürdürülebilir ve çağdaş bir 
ulaşım ağı için dünya şehirlerini yakından 
takip ediyoruz. İspanya'daki uygulamalar 
bizlere yol gösterici olacak” dedi.

// Haber Merkezi

Başkan Çavuşoğlu 1 Mayıs'ı 
emekçilerle kutladı

1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Günü'nü 
belediye 
çalışanlarıyla birlikte 
kutlayan Başkan 
Çavuşoğlu, BELTAŞ 
işçilerinin sendikal 
haklarını kapsayan 
toplu iş sözleşmesini 
imzaladı.  Yapılan 
toplu sözleşme ile 
BELTAŞ'ta çalışan en 
düşük çalışan maaşı 
30 bin 500 TL'ye 
yükseltildi.

Denizli Büyükşehir Belediyesi 
iştiraklerinden BELTAŞ personelinin toplu 
iş sözleşmesi imzalandı. Delikliçınar 
Meydanı'nda düzenlenen kutlama ve 
sözleşme törenine Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, CHP 
Denizli İl Başkanı Ali Osman Horzum, 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
Bülent Bozbaş, BELTAŞ Yönetim Kurulu 
Başkanı İbrahim Doğan, Belediye- İş 
Denizli Şube Başkanı Uğur Cihan, 
BELTAŞ çalışanları ve çok sayıda 
vatandaş katıldı. 

“Yaşasın 1 Mayıs”

Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu burada 
yaptığı konuşmada, tüm çalışanların 
bayramını kutlayarak, emek ve 
dayanışmanın önemine vurgu yaptı. 

Başkan Çavuşoğlu, “Alın teriyle helal 
lokma kazanan, çocuklarına umut olan, 
mutlu bir şehrin ve ülkenin mimarı olan 
yol arkadaşlarım 1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Günü'nüz kutlu olsun. Bizler 
göreve geldiğimizden bu yana bir tek 
gayemiz var. Yol arkadaşlarımızın çalışma 
ve yaşam şartlarını iyileştirmek. Hiç bir 
çalışma arkadaşımızı, siyasi fikrinden, 
renginden, dilinden ve inancından dolayı 
ayrıştırmadan yolumuza devam ediyoruz” 
dedi.

“Örgütlü olmayan güç, güç değildir”

Denizli Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde yer alan üç şirketten ikisinde 
var olan sendikal örgütlenmenin, 
BELTAŞ'ta da olması gerektiğine 
inandıklarını ve bu konuda BELTAŞ 
Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Doğan'ın 
da çabalarıyla sendikal örgütlenmenin 
önünü açtıklarını söyleyen Başkan 
Çavuşoğlu, “Bu şehrin kaynaklarını 
birlikte yönetmek zorundayız. Siz bu 
kaynaklara ne kadar çok sahip çıkarsanız, 
ne kadar düzgün kullanma konusuna 
çaba sarf ederseniz bizler de bu şehrin 
kaynaklarını sizlerle paylaşmaktan büyük 
bir mutluluk duyarız. Örgütlü olmayan 
güç, güç değildir” ifadelerini kullandı. 

En düşük maaş 30 bin 500 TL oldu

BELTAŞ bünyesinde görev yapan 
çalışanların en düşük maaşının 22 bin 
104 TL'den  %37 fark ile 30 bin 500 TL'ye 
yükseldiğini müjdeleyen Başkan 
Çavuşoğlu, ayrıca birçok sosyal hakların 
iyileştirilmesini sağladıklarını ve daha 
önce BELTAŞ işçilerine hiç verilmeyen 
banka promosyonun da Eylül ayında 
verileceğini söyledi. Konuşması sık sık 
sloganlarla kesilen Başkan Çavuşoğlu, 
önceki dönemde zarar eden şirketin şimdi 
kâr ettiği, eski yönetimde tespit edilen 
usulsüzlüklerin adli mercilerde 
bekletildiğini de açıkladı.

“Sözleşmemiz hayırlı uğurlu olsun” 

Başkan Çavuşoğlu sözlerine şöyle 
devam etti; “Bu şehrin kaynaklarına siz 
sahip çıkın, size söz veriyorum, ben size 
sahip çıkmaya devam edeceğim. Bu 
protokol mutluluğun ilk adımı, bu 
verdiğimiz çok değil ama adımla 
başladığımız bu yolculuğumuzun daha 
güzel günlere gideceğimizin işareti olsun. 
Bu atacağımız adım son adım değil, 
sözleşmemiz hayırlı uğurlu olsun. 1 
Mayıs Emek ve Dayanışma Günümüz 
kutlu olsun.”

Başkan Çavuşoğlu işçilerle birlikte halay 
çekti

Belediye-İş Denizli Şube Başkanı Uğur 
Cihan, Başkan Çavuşoğlu ve BELTAŞ 
Yönetim Kurulu Başkanı Doğan'a 
teşekkür ederek, “1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Günü kutlu olsun. BELTAŞ'ta 
yeni bir dönem açtık. Sözleşmemiz hayırlı 
uğurlu olsun” diye konuştu. Konuşmaların 
ardından toplu iş sözleşmesi büyük bir 
coşkuyla imzalandı. Başkan Çavuşoğlu 
daha sonra meydanda kutlama yapan 
işçilerle birlikte halay çekti, günün anısına 

bol bol hatıra fotoğrafı çektirdi.

// Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyespor'un 
başarılı para okçusu Abdullah Yorulmaz, 
Antalya'da düzenlenen 2025 Para Okçuluk 
Türkiye Kupası'nda Türkiye Şampiyonu 
olarak büyük bir başarıya imza attı.

Türkiye Okçuluk Federasyonu tarafından 
28-29 Nisan tarihlerinde Antalya'da 
düzenlenen organizasyonda Türkiye'nin 
dört bir yanından gelen sporcular kıyasıya 
mücadele etti. Denizli'yi temsil eden Denizli 
Büyükşehir Belediyespor sporcusu 
Abdullah Yorulmaz, üstün performansı ile 
Türkiye Kupası Şampiyonu olarak 
kürsünün en üst basamağında yer aldı. 
Şampiyonluğun ardından gözler şimdi 12-
18 Mayıs tarihleri arasında İstanbul'da 

yapılacak olan milli takım kampı ve 
seçmelerine çevrildi. Milli takım aday 
kadrosuna çağrılan 6 sporcu arasında yer 
alan Abdullah Yorulmaz, kamp boyunca 
yapılacak performans değerlendirmeleriyle 
belirlenecek 2 kişilik kadroya girmeyi 
hedefliyor. Kamp sonrası seçilecek 
sporcular, 22-28 Eylül 2025 tarihlerinde 
Güney Kore'de düzenlenecek olan Dünya 
Şampiyonası'nda Türkiye'yi temsil edecek. 
Şu ana kadar yapılan seçme 
antrenmanlarının ortalamalarında 1. ve 2. 
sıralarda yer alan Abdullah Yorulmaz'ın, 
Güney Kore'ye gidecek isimlerden biri 
olmasına kesin gözüyle bakılıyor.

// Haber Merkezi

45 ülkeden, 968 eserin 'Su ve Çevre' 
temasıyla yarıştığı Denizli Büyükşehir 
Belediyesi 5. Uluslararası Karikatür 

Yarışması Sergisi ve Ödül Töreni yapıldı. 
8 Mayıs'a kadar açık kalacak sergide 
dereceye giren eserler beğeniye sunuldu.

Denizli Büyükşehir Belediyesinin bu yıl 
beşincisini düzenlediği Uluslararası 
Karikatür Yarışması Sergisi ve Ödül 
Töreni düzenlendi. Denizli Büyükşehir 
Belediyesi Turan Bahadır Sergi 
Salonu'nda yapılan programa, Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Kültür ve Sosyal İşler Daire 
Başkanı Mehmet Selçuk, karikatüristler, 
davetliler ve çok sayıda sanatsever 
katıldı. Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Su ve 
Çevre” temasıyla gerçekleştirilen yarışma 
ile iklim değişikliği, su kaynaklarının 
tükenmesi ve çevresel sorunlara dikkat 
çektiğini hatırlatarak, bu konuda başta 
DESKİ olmak üzere Büyükşehir 
Belediyesinin tüm birimleri ile farkındalık 
çalışmalarını sürdürdüğüne dikkati çekti.

“Sanatla hoşgörüyü ve farkındalığı 
artırmalıyız”

Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Sanatla 
birbirimizi anlamamız, hoşgörümüzü 
artırmamız gerekiyor. Özellikle bizim gibi 
siyaset yapan insanların hoşgörüye sahip 
olması ve eleştirel düşünceye açık olması 
gerekiyor. Bu güzel etkinlikte gerek jüri 

üyesi olarak görev alanlar, gerekse bu 
yarışmada eserleriyle bizi yalnız 
bırakmayan herkese teşekkür ediyorum.  
Bu güzel sergimiz hayırlı uğurlu olsun” 
ifadelerini kullandı.

Başkan Çavuşoğlu'na karikatür portresi 
sürprizi

Konuşmanın ardından dereceye 
girenlerin ödülleri Başkan Çavuşoğlu 
tarafından verildi. Usta Karikatürist Latif 
Demirci adına hazırlanan özel ödülü Halit 
Kurtulmuş Aytoslu aldı. Aytoslu ise 
Başkan Çavuşoğlu'na özel hazırladığı 
karikatür portre çalışmasını hediye etti. 16 
Nisan 2025'te duyurulan yarışmanın 
sonuçları ise şöyle: “18 yaş üstü 
kategorisinde Luc Vernimmen (Belçika) 
birinciliğe layık görülürken, Musa Gümüş 
ikinci ve Osman Çolakoğlu üçüncü oldu. 
Yarışmada mansiyon ödüllerini Fakhredin 
Dostmohamad (İran), Cemalettin 
Güzeloğlu ve Engin Selçuk almaya hak 
kazandı. 18 yaş altı kategorisinde ise M. 
Boran Şavluk ve Zeynep Rüya Çetin 
eserleriyle ödüle layık görüldü.”

// Haber Merkezi

Denizli Bilim Merkezi 
tarafından düzenlenen 
TÜBİTAK Bilim 
Söyleşileri kapsamında, 
Dr. Ömer Bilginer'in 
konuşmacı olarak 
katıldığı "Deprem 
Nedir? Deprem Riskine 
Karşı Alınması Gereken 
Tedbirler" adlı söyleşi 
gerçekleştirildi.

Pamukkale Kültür Merkezi Fatma Yıldız 
Salonu'nda düzenlenen etkinliğe Afet İşleri 
Dairesi Başkanı Ufuk Tarakçıoğlu, öğrenciler 
ve vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. Söyleşide, 
ülkemizde sıkça yaşanan doğal afetlerden biri 
olan depremin bilimsel temelleri, oluşum 
süreçleri ve etkileri detaylı şekilde ele alındı. 
Dr. Ömer Bilginer, ayrıca bireysel ve 
toplumsal düzeyde alınması gereken önlemler 
ile etkin bir afet yönetiminin nasıl olması 
gerektiği konusunda kapsamlı bilgiler paylaştı.

Merak edilen soruları yanıtladı

Etkinlik sonunda katılımcılardan gelen 

soruları da yanıtlayan Dr. Bilginer, toplumda 
afet bilincinin artırılmasının, can ve mal 
kayıplarını en aza indirmek açısından büyük 
önem taşıdığını vurguladı. // Haber Merkezi

İŞÇİNİN UMUDU ÇAVUŞOĞLU
BELTAŞ işçileri sendikayla tanıştı, ilk kez toplu iş sözleşmesi imzalandı

DENİZLİ BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ'NDEN İSPANYA'YA TEKNİK ZİYARET

DENİZLİ BÜYÜKŞEHİR SPORCUSU TÜRKİYE ŞAMPİYONU OLDU

5. Uluslararası Karikatür Yarışması Sergisi ve Ödül Töreni yapıldı

KARİKATÜRLERLE SUYA VE ÇEVREYE DİKKAT ÇEKTİLER

BÜYÜKŞEHİR'DEN DEPREM VE AFET YÖNETİMİ SÖYLEŞİSİ

T.C. Pamukkale 
Belediyesi, vatandaşların 
ödemelerini kolaylıkla 
yapabilmeleri için tüm 
tedbirleri aldı. 1. Dönem 
taksit ödemelerinin son 
günü 2 Haziran 2025 
Pazartesi olarak 
açıklandı.

T.C. Pamukkale Belediyesi, Emlak, 
Çevre-Temizlik ve İlan-Reklam Vergisi 
birinci taksit ödemelerinin başladığını ve 
vatandaşların ödemelerini kolaylıkla 
yapması için tüm hazırlıkları tamamladı. 
Yılda 2 ayrı dönemde yapılan Emlak, 
Çevre-Temizlik ve İlan-Reklam Vergisi 
ödemelerinin birinci taksiti için tarih de belli 
oldu. Buna göre vatandaşlar 2 Haziran 
2025 Pazartesi gününe kadar ödemelerini 
yapabilecekler. Konuyla ilgili olarak 
Pamukkale Belediyesi tarafından açıklama 
yapıldı. Açıklamada şunlar kaydedildi; 
“Pamukkale halkının vergi dönemlerinde, 

sıkıntı yaşamamaları adına her türlü 
ödeme kolaylığı sunuyoruz. 
Vatandaşlarımız, Emlak, Çevre-Temizlik ve 
İlan-Reklam Vergisi 1.taksitlerini 2 Haziran 
2025 tarihine kadar ödeyebilirler. 
Pamukkaleliler, hafta içi mesai saatleri 
içinde, YSE kavşağındaki belediye ana 
binasında yer alan veznelerin yanı sıra 
Atatürk Caddesi'nde, Deliktaş ek hizmet 
binasında, Aktepe Sosyal Tesisleri'nde ve 
Tapu Müdürlüğü'nde bulunan veznelere 
ödemelerini yapabiliyor. Bu veznelerde 
nakit olarak ya da Paraf Karta 3 taksit 
imkânıyla da ödemelerde kolaylık 
sağlanırken; PTT ve Halkbank Şube ve 
ATM'lerinden ve www.pamukkale.bel.tr web 
sitesi e-belediye ve e-devlet 
uygulamasından mükellef sicil numarası 
veya T.C. numarasıyla vatandaşlarımız 
kolaylıkla ödemelerini gerçekleştirebilirler. 
Pamukkale Belediyesi olarak özellikle şehir 
merkezine uzak mahallelerdeki 
vatandaşlarımız için gezici vezne 
hizmetimizde oluyor. Halkımızın 
ödemelerini kolaylıkla yapabilmeleri için 
gerekli olan tüm hazırlıklar 
tamamlanmıştır”. // Haber Merkezi

PAMUKKALE BELEDİYESİ'NDE VERGİ ÖDEMELERİ HAZIRLIKLARI TAMAM
Her yıl 2 ayrı dönemde ödenen Emlak, Çevre-Temizlik 

ve İlan-Reklam Vergisi birinci taksit ödemeleri başladı
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Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi (İİBF) 
A Blok Şehit Bekir Can 
Kerek Konferans 
Salonu'nda Siyaset 
Bilimi ve Kamu 
Yönetimi Topluluğu 
tarafından düzenlenen 
“Liderler Konuşuyor” 
etkinliğinin konuğu 
Denizli İl Emniyet 
Müdürü Yavuz Sağdıç 
oldu.

Denizli İl Emniyet Müdürü Yavuz 
Sağdıçöğrencilerle hem kişisel hayatına hem 
de mesleki tecrübelerine dair önemli 
paylaşımlarda bulundu. Konuşmasına eğitim 
hayatını anlatarak başlayan İl Emniyet 

Müdürü Yavuz Sağdıç, çocukluk ve gençlik 
döneminde edindiği değerlerin meslek 
hayatındaki duruşuna nasıl yön verdiğini 
aktardı. Kendisini şekillendiren ailevi ve 
toplumsal etkenlere değinerek gençlere, 
erken yaşlarda edinilen sorumluluk 
duygusunun önemini vurguladı.

Polis okulu ve ardından devam ettiği Polis 
Akademisi yıllarını da öğrencilerle paylaşan 
Sağdıç, bu süreçte edindiği disiplinin, 
sorumluluğun ve kamu hizmetine duyduğu 
bağlılığın mesleki hayatına nasıl yön 
verdiğini anlattı. Bu yıllarda edindiği bilgi 
birikimi ve meslek aşkının, kendisini bugün 
bulunduğu göreve taşıdığını ifade etti. 
Mesleki kariyerinin çeşitli aşamalarından da 
bahseden Sağdıç, Türkiye'nin farklı 
bölgelerinde yürüttüğü görevlerden edindiği 
tecrübeleri öğrencilerle paylaştı. Güvenlik 
hizmetlerinin yalnızca suçla mücadele değil, 
aynı zamanda toplumla sağlıklı iletişim 
kurmayı da gerektirdiğini vurguladı.

Konuşmasının devamında Denizli İl 
Emniyet Müdürlüğü'nün yürüttüğü sosyal 
sorumluluk projelerine değinen Sağdıç, 
özellikle mahalleler arasında düzenlenen 
Mahalle Maçı Turnuvasına dikkat çekti. Bu 
turnuvanın, gençleri spor yoluyla bir araya 
getirerek dostluk, dayanışma ve sağlıklı 
yaşam bilinci oluşturma amacı taşıdığını 
belirtti.

Son olarak, gençlerin zararlı ve bağımlılık 
yapıcı maddelerden korunmasının sadece 
ailelerin değil, tüm toplumun ortak 
sorumluluğu olduğuna dikkat çeken Sağdıç, 
bu konuda Emniyet Teşkilatı'nın yürüttüğü 
önleyici çalışmalar hakkında bilgi verdi. 

Gençlerin sosyal hayata aktif katılımının, 
onları olumsuz alışkanlıklardan uzak tutmak 
açısından hayati önem taşıdığını 
vurguladı.Etkinlik, öğrencilerin sorularının 
yanıtlanması ve hatıra fotoğraflarının 
çekilmesiyle sona erdi. // Haber Merkezi

Serinhisar Kaymakamlığı'nda 
gerçekleştirilen toplantıya; Serinhisar 
Belediye Başkanı ve meclis üyeleri, kamu 
kurum temsilcileri, STK yönetim kurulları ve 
üyeleri, mahalle muhtarları, leblebicilik, 

bıçakçılık ve hayvan yetiştiricileri sektörleri 
katılım sağladı.

Toplantının birinci bölümünde 
KızılhisarYEG Derneği'nin Leader Projesi 1. 
etabında yaptığı faaliyetler katılımcılara 

sunuldu.Toplantının ikinci bölümünde ise 
Serinhisar'ın güçlü/zayıf yönleri ile 
KızılhisarYEG Derneği'nin Leader Projesi 2. 
etabında hangi konulara eğilmesi gerektiği 
üzerine katılımcıların görüş ve önerileri 
alındı.

Toplantıyla ilgili olarak dernek yöneticisi 
İlker Özmen'in görüşlerini aldık.

“Leader Yaklaşımı Projesi'nin 1. etabını 
ilçemiz Serinhisar'da oldukça başarılı bir 
şekilde uyguladık. Leader Projesi 
sürecinde;leblebiden ürün geliştiren, 
geliştirdiği ürünü yerel ve ulusal medyaya 
taşıyan, geliştirdiği ürünü patent ile 
tescilleyen ve ortaya çıkan ürünü 
ticarileştiren Türkiye'deki tek Yerel Eylem 
Grubu Derneği'yiz. Başarımız; güçlü yönetim 

yapımıza, ilçemizin ürünlerini ve potansiyelini 
iyi tanımaya, dünyadaki ve ilkemizdeki 
trendleri yakından takip etmeye, kamu, stk 
ve özel kurumlarla geliştirdiğimiz iyi ilişkilere, 
yaptığımız iş birliklerine ve tabii ki ilçemizi 
samimiyetle sevmemize dayanıyor.

Leader Yaklaşımı Projesi'nin 1. Etabında 
edindiğimiz deneyimler, kurduğumuz güçlü 
ilişkiler ve vatandaşlarımızın da desteğiyle 
daha başarılı ve daha verimli bir faaliyet 
dönemi gerçekleştirmeyi hedefliyoruz.

Yerel Kalkınma Stratejisi (YKS) toplantımıza 
katılarak görüşlerini paylaşarak toplantımızın 
verimli olmasını sağlayan hemşehrilerimize 
canı gönülden teşekkür ediyorum. 
Serinhisar'ı hep birlikte kalkındıracağız. // 
Haber Merkezi

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ), 
uluslararasılaşma 
vizyonu 
doğrultusunda 
önemli başarılara 
imza atmaya devam 
ediyor. YÖK onaylı 
SUNY ortaklıkları ve 
THE sıralamasındaki 
yerleşimiyle küresel 
düzeyde fark 
yaratıyor.

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) tarafından 
onaylanan iş birlikleri kapsamında PAÜ, 
Amerika Birleşik Devletleri'nin en büyük 
yükseköğretim sistemlerinden biri olan 
New York Eyalet Üniversitesi (SUNY) ile 
üç farklı programda ortaklık 
gerçekleştirildi. Bu programlar; Siyaset 
Bilimi ve Kamu Yönetimi, Ekonomi, ile 
İngiliz Dili ve Edebiyatı alanlarında 
yürütülmekte olup söz konusu iş 
birliklerinin PAÜ'nün akademik kaliteyi 
küresel ölçekte artırma hedefine güçlü bir 
katkı sunuyor. Ayrıca PAÜ, Türkiye'de 
Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi ile İngiliz 
Dili ve Edebiyatı alanlarında SUNY ortak 
çift diploma programı yürüten tek 
üniversite olarak öne çıkıyor.

SUNY iş birliğinin 20. yılı dolayısıyla 
düzenlenen değerlendirme toplantısına ev 
sahipliği yapan PAÜ, bu kapsamında 
Amerika Birleşik Devletleri'ndeki farklı 
SUNY kampüslerinden gelen üst düzey 
yöneticileri ve temsilcileri ağırladı. PAÜ ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen toplantı, hem 
mevcut iş birliklerinin daha ileriye 
taşınması hem de yeni uluslararası 
projelerin temellerinin atılması açısından 

büyük bir öneme sahip.

PAÜ, Türkiye'nin önde gelen 
üniversiteleriyle aynı klasmanda yer alıyor

PAÜ, yalnızca ikili iş birlikleriyle değil, 
aynı zamanda küresel akademik 
platformlardaki başarılarıyla da adından 
söz ettirmeye devam ediyor. Dünyanın en 
saygın üniversite değerlendirme 
kuruluşlarından biri olan Times 
HigherEducation (THE) tarafından 
yayımlanan alan bazlı sıralamalarda PAÜ, 
üstün performans sergiledi. Eğitim 
alanında dünyada 601. sırada yer alan 
PAÜ, İşletme ve İktisat alanında ise 
dünya genelinde 801. sırada yer alma 

başarısı gösterdi.

Rektör Prof. Dr. Güngör: “Hedefimiz 
Üniversitemizin küresel düzeyde rekabet 
gücünü artırmak.”

Rektör Prof. Dr. MahmudGüngör, 
konuyla ilgili yaptığı açıklamada şu 
ifadeleri kullandı:“Önümüzdeki dönemde 
çift diploma programlarının sayısını ve 
çeşitliliğini artırmayı temel hedefler 
arasında konumlandırıyoruz. Bununla 
birlikte, başta Times HigherEducation 
(THE) sıralaması olmak üzere çeşitli 
uluslararası üniversite derecelendirme 
listelerinde üniversitemizin daha üst 
sıralarda yer almasını sağlamak adına 

kararlı adımlar atıyoruz. Öncelikli 
çalışmalarımız ve stratejik hedeflerimiz 
ilebirlikte Üniversitemizin küresel düzeyde 
rekabet gücünü artırmak istiyoruz. Dünya 
standartlarında eğitim ve araştırma 
hedefiyle ilerleyen PAÜ, uluslararası iş 
birlikleri, akademik sıralamalardaki 
yükselişi ve küresel ölçekte yürüttüğü 
projelerle adını her geçen gün daha da 
güçlendirmektedir. PAÜ, gelecekte de 
bilim ve eğitimin evrensel değerlerine 
bağlı kalarak, uluslararasılaşma yolunda 
kararlı adımlarla ilerlemeye devam 
edecektir”

// Haber Merkezi

Temizlik ve bakım çalışmalarının kısa süre 
içerisinde tamamlanması bekleniyor.

// Haber Merkezi

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
Hastaneleri, hasta ve 
çalışanların sağlığı ve 
konforunu artırmak 
amacıyla başlattığı 
kapsamlı temizlik ve 
bakım çalışmalarını 
planlanan takvim 
doğrultusunda devam 
ediyor.

PAÜ Hastaneleri, hasta ve çalışanlarının 
sağlığı ile konforu için başlattığı kapsamlı 
temizlik ve bakım çalışmaları aralıksız 
sürdürülüyor. Bu kapsamda yapılan 
açıklamalarda modern ve hijyenik bir ortam 
sunma hedefi doğrultusunda yürütülen 
çalışmaların, planlanan takvime uygun 
şekilde ilerlediği bildirildi.

Hastanenin tüm birimlerinde titizlikle 
yürütülen temizlik çalışmaları çerçevesinde; 
hasta odaları, bekleme alanları, poliklinikler 
ve ortak kullanım alanları dezenfekte ediliyor. 
PAÜ Hastaneleri Yönetimi tarafından yapılan 
açıklamada, kullanılan temizlik 

malzemelerinin uluslararası standartlara 
uygun olduğu ve insan sağlığına zarar 
vermediğinin de altı çizildi. Ayrıca 
hastanedeki tüm asansörlerin ayrıntılı olarak 
temizlendiği, su alan yüzeylerin boyandığı ve 
güvenlik açısından çeşitli alanlara dubaların 
yerleştirildiği bildirildi.

Bakım çalışmaları ise altyapıdan 
başlayarak tıbbi cihazların kontrolü ve 
onarımına kadar geniş bir yelpazede 
sürdürülüyor. Elektrik, su ve havalandırma 
sistemlerinin periyodik bakımları yapılırken, 
bozulan veya yıpranan ekipmanlar hızla 
yenileniyor. Bu sayede hastanenin kesintisiz 
ve güvenli bir şekilde hizmet vermesi 
amaçlanıyor.

Rektör Prof. Dr. Güngör: “Amacımız, 
hastanemizi sadece tedavi hizmetleriyle 
değil, aynı zamanda hijyenik ve konforlu 
ortamıyla da örnek bir sağlık kuruluşu haline 
getirmektir.”

Rektör Prof. Dr. Mahmud Güngör, konuyla 
ilgili yaptığı açıklamada, “Hastalarımızın ve 
değerli personelimizin sağlığı ve huzuru 
bizim için en öncelikli konudur. Bu doğrultuda 
başlattığımız temizlik ve bakım çalışmalarını 
büyük bir titizlikle takip ediyoruz. Amacımız, 
hastanemizi sadece tedavi hizmetleriyle 
değil, aynı zamanda hijyenik ve konforlu 
ortamıyla da örnek bir sağlık kuruluşu haline 
getirmektir. Çalışmalarımız 
tamamlandığında, hastanemizin fiziki 
koşulları önemli ölçüde iyileşmiş olacaktır.” 

ifadelerini kullandı.Çalışmaların, hasta ve 
çalışanların günlük rutinini en az etkileyecek 
şekilde planlandığını belirten Rektör Prof. Dr. 
Güngör, açıklamasında hastane yönetimine 
ve herkese gösterdikleri anlayış için teşekkür 

etti. 

LİDERLER KONUŞUYOR

ÇALIŞMALARI TÜM HIZIYLA DEVAM EDİYOR
PAÜ HASTANELERİ'NDE TEMİZLİK VE BAKIM

SERİNHİSAR'DA LEADER YAKLAŞIMI PROJESİ TOPLANTILARI BAŞLADI
Avrupa Birliği Kırsal Kalkınma Programı kapsamında yürütülen Leader 
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Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi (İİBF) 
A Blok Şehit Bekir Can 
Kerek Konferans 
Salonu'nda Siyaset 
Bilimi ve Kamu 
Yönetimi Topluluğu 
tarafından düzenlenen 
“Liderler Konuşuyor” 
etkinliğinin konuğu 
Denizli İl Emniyet 
Müdürü Yavuz Sağdıç 
oldu.

Denizli İl Emniyet Müdürü Yavuz 
Sağdıçöğrencilerle hem kişisel hayatına hem 
de mesleki tecrübelerine dair önemli 
paylaşımlarda bulundu. Konuşmasına eğitim 
hayatını anlatarak başlayan İl Emniyet 

Müdürü Yavuz Sağdıç, çocukluk ve gençlik 
döneminde edindiği değerlerin meslek 
hayatındaki duruşuna nasıl yön verdiğini 
aktardı. Kendisini şekillendiren ailevi ve 
toplumsal etkenlere değinerek gençlere, 
erken yaşlarda edinilen sorumluluk 
duygusunun önemini vurguladı.

Polis okulu ve ardından devam ettiği Polis 
Akademisi yıllarını da öğrencilerle paylaşan 
Sağdıç, bu süreçte edindiği disiplinin, 
sorumluluğun ve kamu hizmetine duyduğu 
bağlılığın mesleki hayatına nasıl yön 
verdiğini anlattı. Bu yıllarda edindiği bilgi 
birikimi ve meslek aşkının, kendisini bugün 
bulunduğu göreve taşıdığını ifade etti. 
Mesleki kariyerinin çeşitli aşamalarından da 
bahseden Sağdıç, Türkiye'nin farklı 
bölgelerinde yürüttüğü görevlerden edindiği 
tecrübeleri öğrencilerle paylaştı. Güvenlik 
hizmetlerinin yalnızca suçla mücadele değil, 
aynı zamanda toplumla sağlıklı iletişim 
kurmayı da gerektirdiğini vurguladı.

Konuşmasının devamında Denizli İl 
Emniyet Müdürlüğü'nün yürüttüğü sosyal 
sorumluluk projelerine değinen Sağdıç, 
özellikle mahalleler arasında düzenlenen 
Mahalle Maçı Turnuvasına dikkat çekti. Bu 
turnuvanın, gençleri spor yoluyla bir araya 
getirerek dostluk, dayanışma ve sağlıklı 
yaşam bilinci oluşturma amacı taşıdığını 
belirtti.

Son olarak, gençlerin zararlı ve bağımlılık 
yapıcı maddelerden korunmasının sadece 
ailelerin değil, tüm toplumun ortak 
sorumluluğu olduğuna dikkat çeken Sağdıç, 
bu konuda Emniyet Teşkilatı'nın yürüttüğü 
önleyici çalışmalar hakkında bilgi verdi. 

Gençlerin sosyal hayata aktif katılımının, 
onları olumsuz alışkanlıklardan uzak tutmak 
açısından hayati önem taşıdığını 
vurguladı.Etkinlik, öğrencilerin sorularının 
yanıtlanması ve hatıra fotoğraflarının 
çekilmesiyle sona erdi. // Haber Merkezi

Serinhisar Kaymakamlığı'nda 
gerçekleştirilen toplantıya; Serinhisar 
Belediye Başkanı ve meclis üyeleri, kamu 
kurum temsilcileri, STK yönetim kurulları ve 
üyeleri, mahalle muhtarları, leblebicilik, 

bıçakçılık ve hayvan yetiştiricileri sektörleri 
katılım sağladı.

Toplantının birinci bölümünde 
KızılhisarYEG Derneği'nin Leader Projesi 1. 
etabında yaptığı faaliyetler katılımcılara 

sunuldu.Toplantının ikinci bölümünde ise 
Serinhisar'ın güçlü/zayıf yönleri ile 
KızılhisarYEG Derneği'nin Leader Projesi 2. 
etabında hangi konulara eğilmesi gerektiği 
üzerine katılımcıların görüş ve önerileri 
alındı.

Toplantıyla ilgili olarak dernek yöneticisi 
İlker Özmen'in görüşlerini aldık.

“Leader Yaklaşımı Projesi'nin 1. etabını 
ilçemiz Serinhisar'da oldukça başarılı bir 
şekilde uyguladık. Leader Projesi 
sürecinde;leblebiden ürün geliştiren, 
geliştirdiği ürünü yerel ve ulusal medyaya 
taşıyan, geliştirdiği ürünü patent ile 
tescilleyen ve ortaya çıkan ürünü 
ticarileştiren Türkiye'deki tek Yerel Eylem 
Grubu Derneği'yiz. Başarımız; güçlü yönetim 

yapımıza, ilçemizin ürünlerini ve potansiyelini 
iyi tanımaya, dünyadaki ve ilkemizdeki 
trendleri yakından takip etmeye, kamu, stk 
ve özel kurumlarla geliştirdiğimiz iyi ilişkilere, 
yaptığımız iş birliklerine ve tabii ki ilçemizi 
samimiyetle sevmemize dayanıyor.

Leader Yaklaşımı Projesi'nin 1. Etabında 
edindiğimiz deneyimler, kurduğumuz güçlü 
ilişkiler ve vatandaşlarımızın da desteğiyle 
daha başarılı ve daha verimli bir faaliyet 
dönemi gerçekleştirmeyi hedefliyoruz.

Yerel Kalkınma Stratejisi (YKS) toplantımıza 
katılarak görüşlerini paylaşarak toplantımızın 
verimli olmasını sağlayan hemşehrilerimize 
canı gönülden teşekkür ediyorum. 
Serinhisar'ı hep birlikte kalkındıracağız. // 
Haber Merkezi

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ), 
uluslararasılaşma 
vizyonu 
doğrultusunda 
önemli başarılara 
imza atmaya devam 
ediyor. YÖK onaylı 
SUNY ortaklıkları ve 
THE sıralamasındaki 
yerleşimiyle küresel 
düzeyde fark 
yaratıyor.

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) tarafından 
onaylanan iş birlikleri kapsamında PAÜ, 
Amerika Birleşik Devletleri'nin en büyük 
yükseköğretim sistemlerinden biri olan 
New York Eyalet Üniversitesi (SUNY) ile 
üç farklı programda ortaklık 
gerçekleştirildi. Bu programlar; Siyaset 
Bilimi ve Kamu Yönetimi, Ekonomi, ile 
İngiliz Dili ve Edebiyatı alanlarında 
yürütülmekte olup söz konusu iş 
birliklerinin PAÜ'nün akademik kaliteyi 
küresel ölçekte artırma hedefine güçlü bir 
katkı sunuyor. Ayrıca PAÜ, Türkiye'de 
Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi ile İngiliz 
Dili ve Edebiyatı alanlarında SUNY ortak 
çift diploma programı yürüten tek 
üniversite olarak öne çıkıyor.

SUNY iş birliğinin 20. yılı dolayısıyla 
düzenlenen değerlendirme toplantısına ev 
sahipliği yapan PAÜ, bu kapsamında 
Amerika Birleşik Devletleri'ndeki farklı 
SUNY kampüslerinden gelen üst düzey 
yöneticileri ve temsilcileri ağırladı. PAÜ ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen toplantı, hem 
mevcut iş birliklerinin daha ileriye 
taşınması hem de yeni uluslararası 
projelerin temellerinin atılması açısından 

büyük bir öneme sahip.

PAÜ, Türkiye'nin önde gelen 
üniversiteleriyle aynı klasmanda yer alıyor

PAÜ, yalnızca ikili iş birlikleriyle değil, 
aynı zamanda küresel akademik 
platformlardaki başarılarıyla da adından 
söz ettirmeye devam ediyor. Dünyanın en 
saygın üniversite değerlendirme 
kuruluşlarından biri olan Times 
HigherEducation (THE) tarafından 
yayımlanan alan bazlı sıralamalarda PAÜ, 
üstün performans sergiledi. Eğitim 
alanında dünyada 601. sırada yer alan 
PAÜ, İşletme ve İktisat alanında ise 
dünya genelinde 801. sırada yer alma 

başarısı gösterdi.

Rektör Prof. Dr. Güngör: “Hedefimiz 
Üniversitemizin küresel düzeyde rekabet 
gücünü artırmak.”

Rektör Prof. Dr. MahmudGüngör, 
konuyla ilgili yaptığı açıklamada şu 
ifadeleri kullandı:“Önümüzdeki dönemde 
çift diploma programlarının sayısını ve 
çeşitliliğini artırmayı temel hedefler 
arasında konumlandırıyoruz. Bununla 
birlikte, başta Times HigherEducation 
(THE) sıralaması olmak üzere çeşitli 
uluslararası üniversite derecelendirme 
listelerinde üniversitemizin daha üst 
sıralarda yer almasını sağlamak adına 

kararlı adımlar atıyoruz. Öncelikli 
çalışmalarımız ve stratejik hedeflerimiz 
ilebirlikte Üniversitemizin küresel düzeyde 
rekabet gücünü artırmak istiyoruz. Dünya 
standartlarında eğitim ve araştırma 
hedefiyle ilerleyen PAÜ, uluslararası iş 
birlikleri, akademik sıralamalardaki 
yükselişi ve küresel ölçekte yürüttüğü 
projelerle adını her geçen gün daha da 
güçlendirmektedir. PAÜ, gelecekte de 
bilim ve eğitimin evrensel değerlerine 
bağlı kalarak, uluslararasılaşma yolunda 
kararlı adımlarla ilerlemeye devam 
edecektir”

// Haber Merkezi

Temizlik ve bakım çalışmalarının kısa süre 
içerisinde tamamlanması bekleniyor.

// Haber Merkezi

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
Hastaneleri, hasta ve 
çalışanların sağlığı ve 
konforunu artırmak 
amacıyla başlattığı 
kapsamlı temizlik ve 
bakım çalışmalarını 
planlanan takvim 
doğrultusunda devam 
ediyor.

PAÜ Hastaneleri, hasta ve çalışanlarının 
sağlığı ile konforu için başlattığı kapsamlı 
temizlik ve bakım çalışmaları aralıksız 
sürdürülüyor. Bu kapsamda yapılan 
açıklamalarda modern ve hijyenik bir ortam 
sunma hedefi doğrultusunda yürütülen 
çalışmaların, planlanan takvime uygun 
şekilde ilerlediği bildirildi.

Hastanenin tüm birimlerinde titizlikle 
yürütülen temizlik çalışmaları çerçevesinde; 
hasta odaları, bekleme alanları, poliklinikler 
ve ortak kullanım alanları dezenfekte ediliyor. 
PAÜ Hastaneleri Yönetimi tarafından yapılan 
açıklamada, kullanılan temizlik 

malzemelerinin uluslararası standartlara 
uygun olduğu ve insan sağlığına zarar 
vermediğinin de altı çizildi. Ayrıca 
hastanedeki tüm asansörlerin ayrıntılı olarak 
temizlendiği, su alan yüzeylerin boyandığı ve 
güvenlik açısından çeşitli alanlara dubaların 
yerleştirildiği bildirildi.

Bakım çalışmaları ise altyapıdan 
başlayarak tıbbi cihazların kontrolü ve 
onarımına kadar geniş bir yelpazede 
sürdürülüyor. Elektrik, su ve havalandırma 
sistemlerinin periyodik bakımları yapılırken, 
bozulan veya yıpranan ekipmanlar hızla 
yenileniyor. Bu sayede hastanenin kesintisiz 
ve güvenli bir şekilde hizmet vermesi 
amaçlanıyor.

Rektör Prof. Dr. Güngör: “Amacımız, 
hastanemizi sadece tedavi hizmetleriyle 
değil, aynı zamanda hijyenik ve konforlu 
ortamıyla da örnek bir sağlık kuruluşu haline 
getirmektir.”

Rektör Prof. Dr. Mahmud Güngör, konuyla 
ilgili yaptığı açıklamada, “Hastalarımızın ve 
değerli personelimizin sağlığı ve huzuru 
bizim için en öncelikli konudur. Bu doğrultuda 
başlattığımız temizlik ve bakım çalışmalarını 
büyük bir titizlikle takip ediyoruz. Amacımız, 
hastanemizi sadece tedavi hizmetleriyle 
değil, aynı zamanda hijyenik ve konforlu 
ortamıyla da örnek bir sağlık kuruluşu haline 
getirmektir. Çalışmalarımız 
tamamlandığında, hastanemizin fiziki 
koşulları önemli ölçüde iyileşmiş olacaktır.” 

ifadelerini kullandı.Çalışmaların, hasta ve 
çalışanların günlük rutinini en az etkileyecek 
şekilde planlandığını belirten Rektör Prof. Dr. 
Güngör, açıklamasında hastane yönetimine 
ve herkese gösterdikleri anlayış için teşekkür 

etti. 
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Türkiye, 2024 yılında İngiltere'ye 248 milyon 
dolarlık taze meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri ihraç etti. İngiltere'nin 17,7 milyar 
dolarlık taze meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri ithalatından 500 milyon dolar pay 
almayı hedefleyen Türk yaş meyve sebze ve 
işlenmiş meyve-sebze ihracatçıları 13 
firmayla Londra'ya çıkartma yaptı. 

Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları Birliği, 
taze meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri sektörlerinde hayata geçirdiği 
Turkish Fresh and Processed Fruits and 
Vegetables Cluster URGE Projesi'nin ilk 
yurtdışı pazarlama faaliyetini 27-30 Nisan 
2025 tarihleri arasında İngiltere'ye 
gerçekleştirdi. 

30 ithalatçı firmayla ikili iş görüşmeleri 
gerçekleştirildi

Türkiye'den 13 ihracatçı firma Londra'ya 
giderken, İngiltere'den 30 alıcı firmayla 
100'den fazla ikili iş görüşmelesi yaptılar. 
URGE Heyeti, Londra'da hal ve firma 
ziyaretleri de yaptı. 

Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör Başkan 
Yardımcımız ve Ege Yaş Meyve Sebze 
İhracatçıları Birliği Başkanı Hayrettin Uçak, 
İngiltere'nin 2024 yılında 17,7 milyar dolarlık 

yaş meyve sebze ve meyve sebze mamulleri 
ithalatı yaptığını, Türkiye'nin İngiltere'ye yaş 
meyve sebze ve meyve sebze mamulleri 
ihracatının ise 248 milyon dolar olduğunu 
dile getirdi. 

İngiltere'nin Avrupa Birliği'nden ayrılması 
sonrasında ticaret dinamiklerinde önemli 
değişiklikler yaşandığının altını çizen Uçak, 
İngiltere'nin bu sürecin sonunda daha esnek 
ve çeşitlendirilmiş bir tedarik zinciri yapısına 
yöneldiğini, bu süreçte Türkiye'nin, sahip 
olduğu tarımsal üretim gücü, iklim avantajı ve 
gelişmiş lojistik ağıyla İngiltere için güvenilir 
bir tedarikçi olma yolunda güçlü bir aday 
olarak öne çıktığını vurguladı. İngiltere'ye 
ihracat hedefi 500 milyon dolar

Yaş meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri tüketiminde İngiltere gibi büyük bir 
pazarda Türkiye'nin 248 milyon dolarlık yaş 
meyve sebze ve meyve sebze mamulleri 
ihracatının yetersiz olduğunun altını çizen 
Uçak, “Bu ticaret heyetimizle hedefimiz, 
İngiltere'nin potansiyelini firmalarımız için 
görünür ve ulaşılabilir hale getirmek, 
firmalarımızı doğrudan alıcılarla buluşturmak 
ve sürdürülebilir iş birliklerine zemin 
hazırlamak. Programımız kapsamında hem 

taze hem de işlenmiş meyve-sebze 
ihracatçılarımız için ayrı ayrı planlanmış 
market ve firma ziyaretlerinin yanı sıra, 
sektörel önde gelen zincir 
mağazalarla görüşmeler ve 
kapsamlı ikili iş görüşmeleri 
yaptık. Böylelikle ürünlerimizin 
İngiltere pazarındaki bilinirliğini 
artırmakla kalmayıp, aynı 
zamanda kalıcı ticari 
bağlantılar kurmayı da 
hedefliyoruz. Bizler, üretimden 
ihracata uzanan bu zincirin her 
halkasında kaliteyi, 
sürdürülebilirliği ve güvenilirliği 
esas alan bir yaklaşımla 
çalışmaya devam edeceğiz. 
İngiltere pazarında yaş meyve 
sebze ve işlenmiş meyve-
sebze ihracatımızı 500 milyon 
dolara taşımak” diye konuştu. 

Türkiye'nin Londra Ticaret 
Müşaviri Abdurrahman Deniz, 
İngiltere temasları sırasında 
EYMSİB heyetine eşlik etti. 
Londra heyetinde Ege Yaş 
Meyve Sebze İhracatçıları 
Birliği Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Cengiz Balık, YK üyeleri Tolga 
Selim Kağan, Sadık Demircan ve Kenan 
Unat'ta yer aldı. // Haber Merkezi

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
Çağdaş Türk 
Lehçeleri ve 
Edebiyatları, Altay 
Toplulukları Dil ve 
Kültürleri Uygulama 
ve Araştırma Merkezi 
ile Türk Yurtları 
Kültür ve Sanat 
Topluluğu tarafından 
düzenlenen 
“Kurşunlar Arasında 
Bir Kıbrıs Gazisinin 
Hatıraları” adlı 
söyleşinin konuğu 
Kıbrıs Gazisi Ferhat 
Alkan oldu.

Programa PAÜ Çağdaş Türk Lehçeleri 
ve Edebiyatları Bölüm Başkanı Prof. Dr. 
Nergis Biray ve Çağdaş Türk Lehçeleri ve 
Edebiyatları Bölümü öğretim üyeleri ile 
öğrenciler katıldı. Etkinlikte, Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti'nin önemi bir kez daha 
gündeme getirildi. 

İstiklal Marşı'nın okunmasının ardından 
Çağdaş Türk Lehçeleri ve Edebiyatları Dr. 
Öğr. Üyesi Mehmet Sarıköse programın 
açış konuşmasını gerçekleştirdi. 

Açış konuşmasının ardından, Kıbrıs 
Barış Harekâtı'nda kahramanca görev 
yapmış, fedakârca mücadele etmiş 
değerli Kıbrıs Gazisi Ferhat Alkan Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin önemi 
hakkında görüşlerini ve Kıbrıs Barış 
Harekâtı'nda yaşadığı olayları ve 
hatıralarını öğrenciler ile paylaştı.

Kıbrıs Gazisi Ferhat Alkan'ın savaş 
döneminde tuttuğu günlüğü herkes 
tarafından ilgi çekti. Konuşmasına asker 

selamı vererek başlayan Kıbrıs Gazisi 
Ferhat Alkan, öğrencilerin sorularını 
yanıtlayarak Kıbrıs Barış Harekâtı ve 
Kıbrıs hakkında merak edilenleri anlattı.  
Konuşmaların sonunda Altay Toplulukları 
Dil ve Kültürleri Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Başkanı Prof. Dr. Nergis Biray, 

Ferhat Alkan'a hediyelerini takdim etti. 

Dinleyicilerin bir gazinin yaşadıklarına 
tanık olduğu ve kendilerini duygulandıran 
etkinlik Kıbrıs'ın Türk milleti için önemini 
bir kez daha ortaya koydu. 

Savaş alanında tesadüfen bulduğu bir 
ajandaya günden güne notlar alan, Kıbrıs 

Harekâtı'nda ileri gözetlemeci olarak 
görev yapan Batarya Subayı Topçu 
Teğmen Ferhat Alkan'ın mevzide 
yaşadıklarını, harekâtın durumunu ve 
duygularını aktardığı günlüğü50 yıl sonra 
Yeşil Kayın Yayınları tarafından 
yayımlandı. // Haber Merkezi

İNGİLİZLERİN SOFRALARINI TÜRK LEZZETLERİYLE DONATMAYA GİTTİLER
Türkiye, İngiltere'ye 500 milyon dolarlık yaş meyve sebze ve meyve sebze mamulleri ihracatı hedefliyor
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Türkiye, 2024 yılında İngiltere'ye 248 milyon 
dolarlık taze meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri ihraç etti. İngiltere'nin 17,7 milyar 
dolarlık taze meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri ithalatından 500 milyon dolar pay 
almayı hedefleyen Türk yaş meyve sebze ve 
işlenmiş meyve-sebze ihracatçıları 13 
firmayla Londra'ya çıkartma yaptı. 

Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları Birliği, 
taze meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri sektörlerinde hayata geçirdiği 
Turkish Fresh and Processed Fruits and 
Vegetables Cluster URGE Projesi'nin ilk 
yurtdışı pazarlama faaliyetini 27-30 Nisan 
2025 tarihleri arasında İngiltere'ye 
gerçekleştirdi. 

30 ithalatçı firmayla ikili iş görüşmeleri 
gerçekleştirildi

Türkiye'den 13 ihracatçı firma Londra'ya 
giderken, İngiltere'den 30 alıcı firmayla 
100'den fazla ikili iş görüşmelesi yaptılar. 
URGE Heyeti, Londra'da hal ve firma 
ziyaretleri de yaptı. 

Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör Başkan 
Yardımcımız ve Ege Yaş Meyve Sebze 
İhracatçıları Birliği Başkanı Hayrettin Uçak, 
İngiltere'nin 2024 yılında 17,7 milyar dolarlık 

yaş meyve sebze ve meyve sebze mamulleri 
ithalatı yaptığını, Türkiye'nin İngiltere'ye yaş 
meyve sebze ve meyve sebze mamulleri 
ihracatının ise 248 milyon dolar olduğunu 
dile getirdi. 

İngiltere'nin Avrupa Birliği'nden ayrılması 
sonrasında ticaret dinamiklerinde önemli 
değişiklikler yaşandığının altını çizen Uçak, 
İngiltere'nin bu sürecin sonunda daha esnek 
ve çeşitlendirilmiş bir tedarik zinciri yapısına 
yöneldiğini, bu süreçte Türkiye'nin, sahip 
olduğu tarımsal üretim gücü, iklim avantajı ve 
gelişmiş lojistik ağıyla İngiltere için güvenilir 
bir tedarikçi olma yolunda güçlü bir aday 
olarak öne çıktığını vurguladı. İngiltere'ye 
ihracat hedefi 500 milyon dolar

Yaş meyve sebze ve meyve sebze 
mamulleri tüketiminde İngiltere gibi büyük bir 
pazarda Türkiye'nin 248 milyon dolarlık yaş 
meyve sebze ve meyve sebze mamulleri 
ihracatının yetersiz olduğunun altını çizen 
Uçak, “Bu ticaret heyetimizle hedefimiz, 
İngiltere'nin potansiyelini firmalarımız için 
görünür ve ulaşılabilir hale getirmek, 
firmalarımızı doğrudan alıcılarla buluşturmak 
ve sürdürülebilir iş birliklerine zemin 
hazırlamak. Programımız kapsamında hem 

taze hem de işlenmiş meyve-sebze 
ihracatçılarımız için ayrı ayrı planlanmış 
market ve firma ziyaretlerinin yanı sıra, 
sektörel önde gelen zincir 
mağazalarla görüşmeler ve 
kapsamlı ikili iş görüşmeleri 
yaptık. Böylelikle ürünlerimizin 
İngiltere pazarındaki bilinirliğini 
artırmakla kalmayıp, aynı 
zamanda kalıcı ticari 
bağlantılar kurmayı da 
hedefliyoruz. Bizler, üretimden 
ihracata uzanan bu zincirin her 
halkasında kaliteyi, 
sürdürülebilirliği ve güvenilirliği 
esas alan bir yaklaşımla 
çalışmaya devam edeceğiz. 
İngiltere pazarında yaş meyve 
sebze ve işlenmiş meyve-
sebze ihracatımızı 500 milyon 
dolara taşımak” diye konuştu. 

Türkiye'nin Londra Ticaret 
Müşaviri Abdurrahman Deniz, 
İngiltere temasları sırasında 
EYMSİB heyetine eşlik etti. 
Londra heyetinde Ege Yaş 
Meyve Sebze İhracatçıları 
Birliği Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Cengiz Balık, YK üyeleri Tolga 
Selim Kağan, Sadık Demircan ve Kenan 
Unat'ta yer aldı. // Haber Merkezi

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
Çağdaş Türk 
Lehçeleri ve 
Edebiyatları, Altay 
Toplulukları Dil ve 
Kültürleri Uygulama 
ve Araştırma Merkezi 
ile Türk Yurtları 
Kültür ve Sanat 
Topluluğu tarafından 
düzenlenen 
“Kurşunlar Arasında 
Bir Kıbrıs Gazisinin 
Hatıraları” adlı 
söyleşinin konuğu 
Kıbrıs Gazisi Ferhat 
Alkan oldu.

Programa PAÜ Çağdaş Türk Lehçeleri 
ve Edebiyatları Bölüm Başkanı Prof. Dr. 
Nergis Biray ve Çağdaş Türk Lehçeleri ve 
Edebiyatları Bölümü öğretim üyeleri ile 
öğrenciler katıldı. Etkinlikte, Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti'nin önemi bir kez daha 
gündeme getirildi. 

İstiklal Marşı'nın okunmasının ardından 
Çağdaş Türk Lehçeleri ve Edebiyatları Dr. 
Öğr. Üyesi Mehmet Sarıköse programın 
açış konuşmasını gerçekleştirdi. 

Açış konuşmasının ardından, Kıbrıs 
Barış Harekâtı'nda kahramanca görev 
yapmış, fedakârca mücadele etmiş 
değerli Kıbrıs Gazisi Ferhat Alkan Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin önemi 
hakkında görüşlerini ve Kıbrıs Barış 
Harekâtı'nda yaşadığı olayları ve 
hatıralarını öğrenciler ile paylaştı.

Kıbrıs Gazisi Ferhat Alkan'ın savaş 
döneminde tuttuğu günlüğü herkes 
tarafından ilgi çekti. Konuşmasına asker 

selamı vererek başlayan Kıbrıs Gazisi 
Ferhat Alkan, öğrencilerin sorularını 
yanıtlayarak Kıbrıs Barış Harekâtı ve 
Kıbrıs hakkında merak edilenleri anlattı.  
Konuşmaların sonunda Altay Toplulukları 
Dil ve Kültürleri Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Başkanı Prof. Dr. Nergis Biray, 

Ferhat Alkan'a hediyelerini takdim etti. 

Dinleyicilerin bir gazinin yaşadıklarına 
tanık olduğu ve kendilerini duygulandıran 
etkinlik Kıbrıs'ın Türk milleti için önemini 
bir kez daha ortaya koydu. 

Savaş alanında tesadüfen bulduğu bir 
ajandaya günden güne notlar alan, Kıbrıs 

Harekâtı'nda ileri gözetlemeci olarak 
görev yapan Batarya Subayı Topçu 
Teğmen Ferhat Alkan'ın mevzide 
yaşadıklarını, harekâtın durumunu ve 
duygularını aktardığı günlüğü50 yıl sonra 
Yeşil Kayın Yayınları tarafından 
yayımlandı. // Haber Merkezi
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Kaliteli İşçilik, kaliteli 
malzeme; mutlu müşteriler 
mottosuyla çıktığımız 
bu yolda evlerinizi 
güzelleştirmeye
talibiz...

Çarşı Mah. Cumhuriyet_6 Cad. 
No:232 Çivril / Denizli

0258 911 0333

0532 205 1505

TÜRKİYE DİSTRİBÜTÖRÜ
AYYILDIZ TEKNOLOJİ

SATIŞ NOKTASIDIR
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HİZMETİNİZDEYİZ

ÖZEN MARKET
Nuri ÖZEN

0 533 314 16 60
Balçıkhisar Mahallesi Çivril/DENİZLİ

ERGÜL PİDE
Çorba-Şiş-Köfte-Tavuk Şiş-Adana Kebap-Yaprak Döner
Lahmacun &
Pide Çeşitleri

0258 713 3360
0537 848 3127

Ş.Ahmet Kandaş Cad. No:8 (Eski Avrupa Oteli Karşısı) Çivril

GÜVEN EMLAK

Satılık Ev - Arsa - Daire
Tarla - Bağ - Bahçe 
Deyerinde Alım Satımı Yapılır

Gsm:0.532 763 47 22

Çarşı Mah. 3 Nolu Belediye İş Hanı:No:14
Çivril / Denizli

Hayati GÜVEN

Dayanılmaz Lezzet

DENİZLİ ÇİVRİL ŞUBESİ

Saray Mah. Cumhuriyet Cad.
No:222/C Çivril/Denizli

0507 568 18 78Alo
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